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NASLOVNICA: Nina Pušlar na prireditvi Slovo poletju
»V Trebnje se zelo rada vračam, saj sem tam preživela del svoje mladosti 

in se počutim kot doma. Koncert je bil odličen, publika fenomenalna in lepo 
je bilo videti veliko znanih obrazov. Trebanjcem hvala za prelep sprejem ...«, 

je po nastopu ekskluzivno za Cajtng povedala Nina Pušlar.
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Prvi trebanjski 
mesečni tiskani 

medij

Bazne postaje in 
podnebne spremembe

Poletje se je dokončno poslovilo, čeprav boste mnogi re
kli, da letos niti prišlo ni. Res nas sončni žarki letos niso niti 
približno pobožali tako, kot smo bili vajeni nekoč, dežja pa je 
bilo neprimerno več, kakor pretekla leta. Naše prebivalce je 
dvignilo pokonci nekaj sončnih dni konec avgusta in kar tri 
dni nepopisne zabave v okviru odlično izpeljane prireditve 
Slovo poletju v Trebnjem, ki seje je konec avgusta udeležilo 
več kot 4.000 ljudi.

Zaradi neodgovornega ravnanja človeštva, se v naravi 
kažejo že skoraj nepopravljive spremembe. Dr. Lučka Kajfež 
Bogataj je zapisala:

»Blaginja ljudi je na mnogo načinov povezana z vremenom 
in podnebjem. Kot sestavine blaginje so najpogosteje omenjani 
štiri glavni skupki: varnost, materialna blaginja, zdravje in pa 
dobri družbeni odnosi. Prisotnost vseh sestavin nam omogoča 
svobodne odločitve in seveda dejanja. Podnebne spremembe, 
ki smo jim že priča in ki bodo v prihodnosti vedno bolj izrazite, 
lahko močno ogrozijo prav naštete sestavine kakovostnega 
življenja.

Ob hitri rasti prebivalstva in prekomerni porabi naravnih virov, 
smo že priča izraziti spremenljivosti podnebja. I/ zadnjih 30 letih 
je ogrevanje preseglo mejo 1,5 °C Očitno je dvig temperature 
zraka ob površju že malce spremenil cirkulacijo ozračja, kar se 
odraža v spremenjeni količini in porazdelitvi padavin ter količini 
vlage v ozračju. Škoda zaradi poplav, suš in vremenskih neurij 
v svetu strmo narašča. \/primerjavi z 1960-timi leti je letno 
vremenskih katastrof štirikrat več, realna gospodarska škoda pa 
sedemkrat. Vreme in podnebne spremembe tudi ubijajo, vsako 
leto okrog 65 tisoč ljudi, kar je desetkrat več kot je žrtev vojn...

Pred nami sta torej dve nalogi: blaženje velikosti podneb
nih sprememb in pa nujno prilagajanje. Blažitev podnebnih 
sprememb je največji okoljski, razvojni, politični in pa tudi etični 
izziv, s katerim se spoprijema človeštvo. Žal zaenkrat proces 
globalizacije in tržne ekonomije povsem prevladuje v miselnosti 
gospodarstvenikov in tudi politikov...«

Če je ta miselnost prevladovala tudi v Trebnjem, na Mirni, 
v Šentrupertu..., ko je bilo Občinam sporočeno, da bodo 
Slovenske železnice pričele graditi kar 246 baznih postaj za 
digitalni radijski sistem na železniškem omrežju, je težko 
soditi. Nekaj pa je jasno - Občine niso primerno odreagirale.

Občine niso primerno odreagirale...

Ljudstvo seje dvignilo na noge, civilne iniciative po
skušajo preprečiti gradnjo več kot 30-metrskih stolpov v 
naseljenih področjih naših občin. Vsi po vrsti poudarjajo, 
daje modernizacija nujno potrebna, vendar pa je potreb
no zaščititi tudi zdravje naših ljudi. Zakaj odgovorni niso 
odreagirali, ko so imeli možnost, torej - ko so bili s strani 
Slovenskih železnic letos spomladi obveščeni o pričetku 
del, je težko soditi. Kot pravi dr. Bogatajeva, v glavah naših 
politikov prevladuje tržna ekonomija, kar na drugi strani pomeni, 
da je na zdravje in blaginjo naših prebivalcev pozabljeno.

Ljudje so očitno za svoje zdravje morali (po)skrbeti sami, 
in sicer na za njih edini možen način. Tako, da so se dvignili in J 
preprečili postavitev baznih postaj. Za blaginjo pa bodo tudi 
imeli možnost poskrbeti sami. Že 5. oktobra.

Znani nemški pisatelj Stephane Hessel je v svojem delu 
Dvignite se! zapisal: »Upam, da bo knjižica mlade po vsem svetu 
spodbudila, da se bodo začeli zavedati svoje odgovornosti. Ne 
morejo se več zanašati na trge ali ideologije, ukrepati morajo 
sami, prevzeti morajo vlogo odgovornih ljudi in državljanov.«

Mlade v svojem znanem videu nagovarja tudi vsem znani 
in priljubljeni Vid Valič, ki pravi Pejte volt!ti res hočete, 
da vam vašo prihodnost krojijo samo vaši stari starši? To 
je tako, kot da pošljete svojo babico, da vam kupi X-box?
Dvignite se! Pejte voTt!

Vaš Cajtng
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Bazne postaje, katere za potrebe SŽ 
postavlja Ministrstvo za infrastrukturo RS, 
burijo duhove tudi v naših krajih

Za pestrost zadnjih avgustovskih in prvih septembrskih dni tokrat niso poskrbeli le šolarji, pač 
pa tudi Slovenske železnice (SŽ). Pa ne zato, ker bi ukinili kakšen potniški vlak ali podražili cene, 
pač pa s postavljanjem baznih postaj po Sloveniji. Tudi na našem koncu.

Prve besede ogorčenja so prišle iz Šentlovren- 
ca, kjer namerava Ministrstvo za infrastrukturo 
RS za potrebe SŽ, ki bi se s tem povezale v enotni 
evropski sistem za upravljanje železniškega pro
meta, zgraditi eno izmed 246-tih, kolikor bi jih naj 
do konca februarja 2016 postavili po celi Sloveni
ji, bazno postajo. Dogajanje se je nato preselilo v 
Trebnje pred Mercator center, še naslednji dan pa

na Gomilo, kjer pa je domačinom, že ob pol sedmih 
zjutraj - zavrelo.

Občine so bile o gradnjah stolpov obveščene 
že leta 2012, nazadnje pa maja letos

Takoj so se združili v Civilno iniciativo in s svojimi 
telesi in protestno parolo odločno nasprotovali k 
nadaljevanju del - k dejanski postavitvi bazne po-

Protestno pis
mo Cl Šentlourenc 
predsedniku vlade 
Miru Cerarju...

Iz protestnega pisma.

"Toda, telefonske poizvedbe naslednji dan 
so pokazale, da ne v krajevni skupnosti (pred
sednik KS Jevnikar), ne na Občini (Oddelek za 
okolje in prostor) o teh namerah niso vedeli 
ničesar. Tudi župan ni »vedel« ničesar. Kasneje 
smo izvedeli, da so bile sicer občine o name
rah gradnje stolpov obveščene že leta 2012, 
nazadnje pa meseca maja letos. / / Krajevna 
skupnost in občina, ki bi morala zastopati 
naše interese, doslej ni pokazala znakov, da 
jim je veliko do obrambe naših interesov. Žu
pan je reagiral šele na naše medijske pritiske 
in seje po njegovih izjavah, objavljenih na FB, 
šele sedaj pogovarjal z direktorjem železnic in 
po zagotovilih (ne vemo pa čigavih?) je možno 
objekt prestaviti in se dogovoriti s prizadetimi. 
Menda je župan poslal protestno pismo tudi 
na Ministrstvo za promet. Ker glede na seda
nje izkušnje in prepočasno reagiranje Občine 
ne verjamemo strukturam, ki naj bi nas zasto
pale, smo se organizirali kot »Civilna iniciativa 
proti gradnji kakršnih koli oddajnikov na ob
močju KS Šentlovrenc«, kjer smo se dogovorili, 

i da če bo potrebno, bomo gradnjo tudi fizično 
L preprečili."

TREBNJE — ^ ,•m Avto Slak
www.avtOSlak.si Prestopi provi prog, obišči Avto Slak!
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Avto Slak

Poseben model Rolo WRC

Športen videz, bogata oprema
popust 3.000 EUR!
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Emisije CO2:116-82 g/km. Kombinirana poraba goriva: 5,1-3,1 
1/IOOkm. Emisijska stopnja: Euro 6. Emisija IMOx: 0,0426-0,008 

g/km. Emisije trdnih delcev: O g/km. Število delcev: 1,39-0. 
Ogljikov dioksid (C02) je najpomembnejši toplogredni plin, ki 

povzroča globalno segrevanje. Emisije onasneževal zunanjega 
zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti 

zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim 
koncentracijam prizemnega ozona, delcev Pm^oin PM2,5ter 

dušikovih oksidov. Slika je simbolna.
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staje. Kot smo uspeli izvedeti, delavci niso ničesar 
delali na silo, so se pa mirno prestavili naprej in z 
izgradnjo bazne postaje nadaljevali v Slovenski vasi 
pri Šentrupertu.

V začetku septembra so se na pobudo Šentlo- 
vrenčanov Francke Grošel in Braneta Praznika v 
Civilno iniciativo združili tudi Šentlovrenčani, ki so 
odločeni še vedno nasprotovati izgradnji bazne po
staje v njihovem kraju.

Mirnski župan priznal napako ...

Na dogodke na Gomili se je takoj odzval mirn
ski župan Dušan Skerbiš, ki je priznal napako, ko 
je dejal, da so v junija prejetem dopisu Ministrstva 
spregledali, da se bodo stolpi postavljali v samem 
naselju, hkrati pa je podprl svoje soobčane pri za

vzemanju za njihove pravice. Občina 
Trebnje je bila, glede na obstoječo 
dokumentacijo, nazadnje obveščena 
o pričetku del letos maja in ni odre- 
agirala. Po protestih v Šentlovrencu 
in Trebnjem je župan občine Trebnje 
Alojzij Kastelic na Ministrstvo za pro
met poslal protestno pismo, direktor 
železnic pa bi mu naj zagotovil (Vir: FB 
Občina Trebnje), da je možno objekt v 
Šentlovrencu prestaviti in se dogovo
riti s prizadetimi. Glede trebanjskega 
oddajnika pa je trebanjski župan na 
izredni seji OS predlagal prestavitev 
tega oddajnika in za to namenil kar 
30.000€ iz občinskega proračuna, kar 
je večina svetnikov v občinskem svetu 
tudi potrdila.

Tudi Občina Mirna je ob prijavi grad
benemu inšpektorju na Ministrstvo za infrastruk
turo že poslala protest, kjer so v dopisu ponudili 
tudi nadomestno lokacijo za postavitev bazne po
staje, a z Ministrstva za infrastrukturo odgovarja
jo, da baznih lokacij ni mogoče postaviti poljubno, 
temveč tako, da se zagotovi pokritost omrežja z 
radijskim signalom. Postaje bodo, kot zagotavlja
jo, povečale infrastrukturno zmogljivost in varnost 
železniškega prometa, pri tem pa da elektroma
gnetno sevanje postaj ne ogroža zdravja ljudi.

Tudi mnenja ljudi so deljena. Kdo ima prav?

Krajani Gomile torej načeloma ne nasprotujejo 
postavitvam baznih postaj, zahtevajo le, da se te 
postavijo izven naselij (čim bolj stran od ljudi), med
tem ko se prebivalci Šentlovrenca, kot to navajajo

v nazivu Civilne iniciative, zavzemajo, da se bazna 
postaja ne postavi nikjer na območju KS Šentlo- 
vrenc. Proteste ljudi nekateri odobravajo, spet 
drugi pa se, večinoma kot anonimni komentatorji, 
temu posmehujejo. Menijo namreč, da je sevanja 
pri nas itak veliko, denimo že s postavljenimi po
stajami mobilnih operaterjev, pa s samimi mobil- 
niki, pa internetom,..., nenazadnje pa, kot pravijo, 
nas ravno tako zaprašujejo (zastrupljajo) z letali, pa 
se nihče ne združi v Iniciativo.

Kdo ima prav, bo nedvomno tudi tokrat pokazal 
čas, če le ne bo, kot smo napisali že ničkolikokrat, 
enkrat prepozno za vse. V imenu kapitala! (AM)

■Bk Igor Teršar ^
w nroHcorlnil/ *predsednik 

SMC Trebnje
V četrtek, U. septembra 2014, so iz Stranke 
Mira Cerarja (SMC) sporočili, da so znani 
predsedniki lokalnih odborov (LO) stranke.

Med 60-timi že ustano
vljenimi LO smo našli tudi 
Trebnje, katerega pred
sednik je postal mag. Igor 
Teršar. Občine Mirna, Šen
trupert in Morkonog-Tre- 
belno nimajo svojega lokal- 

, nega odbora SMC, je pa na 
k spletni strani MiroCerar.si

zapisano tudi, da se seznam LO dopolnjuje,

SEAT LEON ST 7 Prihranek do

1.575 € + 1.000 €’

Povprečna poraba goriva 5,9 - 3,8 1/100 km, povprečne emisije CO2 137 - 99 g/km. Emisijska stopnja: Euro 5 in Euro 6. Emisije Nox: 0,1622 - 0,0166 g/km. Emisije 
trdih delcev: O g/km. Število delcev: 1,34 x 10" - 0,09 x 10". Ogljikov dioksid (CO2) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije 
onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam 
prizemnega ozona, delcev PM-|q in PM2 5 ter dušikovih oksidov. ‘Prihranek je z DDV in je odvisen od modela na zalogi. “V tem primeru financiranje preko skupine 
Porsche Finance Group Slovenija pod pogoji akcije SEBON. Več o akciji in njeni vejavnosti na www.porscheleasing.si
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O Alen Štritof s prijatelji z dobrodelno vadbo 
zbral 420€ za pomoči potrebno družino

Alen Štritof, večkratni državni prvak v tajskem boksu in lastnik kluba borilnih veščin Fearless Fighters, 
je v nedeljo, 24. avgusta 2014, od 16. do 19. ure, na domačem posestvu v Gornjem Kamenju pri Dobr
niču organiziral dobrodelno druženje prijateljev oz. simpatizerjev tega športa.

Na dobrodelno druženje oz. 
trening je bil preko njegovega FB 
profila sicer vabljen vsak, ki je že
lel malo potrenirati, se hkrati kaj 
novega naučiti, seveda pa - kar je 
bilo tokrat tudi najpomembnejše 
- narediti dobro delo.

"Zbralo se nas je okoli 35, vsak 
je doniral po svoji želji in po svo
jih zmožnostih. Skupaj smo zbrali 
420€, kar se mi zdi zelo lepa vso
ta” je za Cajtng povedal organi
zator dogodka Alen Štritof, nato 
pa nadaljeval. "Ni nam bilo toliko
zaradi vadbe, to itak delamo ves čas, ampak predvsem za to, da pomagamo. Ponu

dil sem svoje znanje, to je ta hip edino, kar lahko 
ponudim. Če so se prijatelji na to odzvali, pa sem 
zelo vesel in se jim ob tej priložnosti za sodelovanje 
in pomoč v akciji tudi iskreno zahvaljujem".

Alen Štritof je sredstva družini, katero je poiskal 
s pomočjo CSD Trebnje, predal naslednji dan, kot je 
zapisal na svojem FB profilu, pa bo z dobrodelnimi 
akcijami nadaljeval. Pri tem smo mu pomoč (tako 
kot vedno vsem, in če jo bo seveda potreboval) po
nudili tudi v Cajtngu.

Saj veste, skupaj smo (naj)močnejši. (BZ)

Še vedno 
iščemo najbolj
še reševalce 
Sudoku-ja

V prejšnji števillki smo vas, drage bralke in 
spoštovani bralci, povabili, da se prijavite 
na naše tekmovanje, kjer želimo najti oz. 
spoznati (in vam ga predstaviti) najboljše
ga Sudoku-aša v naših krajih.

Do sedaj se je prijavilo 7 kandidatov, ne bi 
pa škodilo, če bi se konkurenca povečala še za 
vsaj pet kandidatov, da bi bilo 1. tekmovanje 
v reševanju Sudokujev kar čim bolj zanimivo. 
Zato vas ob tej priložnosti še enkrat poziva
mo, da se prijavite.

Najlažji Sudoku zna rešiti skoraj vsak, mi 
pa iščemo tistega, ki ga zna rešiti najhitreje. 
Da izločimo faktor sreče, bo na tekmovanju 
potrebno rešiti tri Sudokuje (vse tri najlažje), 
tisti, ki jih bo pravilno in v najkrajšem času re
šil, pa bo postal Sudoku-aš št. 1 na področju 
občin Trebnje, Mirna, Šentrupert in Mokro- 
nog-Trebelno za leto 2014.

Od vas potrebujemo le ime in priimek, kraj, 
kjer živite, starost in telefonsko številko. Pri
javite se lahko na info@cajtng.com, prijavnine 

■ pa ni.

Prisrčno vabljeni! (BZ)

SD
Spoštovani krajani in krajanke Občine 
Trebnje

2!

I

Pred nami so lokalne volitve na 
katerih nastopamo s pomlajeno ekipo 

kandidatov za svetnike in svetnice, kateri imamo 
znanje in voljo, da spremenimo stvari na bolje.

• V želji, da izvolimo odličnega župana ali županjo, 
bomo podprli tistega kandidata za župana, ki bo 
strokoven in usmerjen v razvoj celotne Občine 
Trebnje. Hočemo spremembe!

• Še tako dober župan brez sposobnih svetnikov in 
svetnic stvari težko usmeri na bolje. Predstavljamo 
kandidate in kandidatke za občinske svetnike, ki 
so strokovni, delavni, različnih poklicev in znanj 
ter so krajevno enakomerno porazdeljeni.

Socialni demokrati se zavedamo v kakšnih časih 
živimo, zato denarja v kampanji ne bomo razsipali. 
Dovolj imamo prevelike centralizacije moči in ne 
ogovornih ravnanj!

Pozivamo vas, da podprete kandidate in kandidatke Socialnih demokratov, ki bodo delovali v 
korist vseh ljudi v Občini Trebnje.
Hvala za zaupanje.

Občinski odbor SD Trebnje

Marjan KRMELJ

Marija
MEŽNARŠIČ

Sašo JUVANC

Marinka SILA

Aljaž BUKOVEC

Milena VEBER 
JARC

Igor LEKŠE
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Seminar odbojkarskih sodnikov in 
delegatov - kontrolorjev v Mokronogu

V Mokronogu se je v soboto, 6.9. 2014, u Gasilskem domu na vsakoletnem licenčnem seminarju zbra
lo 32 najvišje uvrščenih sodnic in sodnikov odbojke v Sloveniji ter 8 delegatov - kontrolorjev, ki so 
zadolženi za ocenjevanje in vodenje tekem na tem področju. Med 32 udeleženci je bilo prisotnih tudi 6 
mednarodnih sodnikov in trenutno edina mednarodna sodnica Sanja Miklošič.

Organizator seminarja je bilo Društvo odbojkar
skih sodnikov Dolenjske, član DOS Dolenjska pa 
je tudi domačin Vid Zupančič iz Slepška pri Mo
kronogu, ki je obenem tudi predsednik Strokovne 
komisije Z05S (Zveze odbojkarskih sodnikov Slo
venije) ter delegat - kontrolor na tekmah državne
ga prvenstva. Njemu je bila zaupana naloga same 
organizacije in tudi vodenje seminarja.

Pozdravil je vse prisotne, med njimi župana Ob
čine Mokronog - Trebelno Antona Mavra, pred
sednico predsedstva ZOSS Jano Prešeren, kakor 
tudi sekretarja tekmovanj pri OZS (Odbojkarski 
zvezi Slovenije) Branka Mačka. Po nekaj uvodnih 
besedah je predal besedo županu, ki je v svojem

pozdravnem nagovoru predstavil Občino Mokro
nog - Trebelno s posebnim poudarkom na razvoju 
športa v kraju.

»Nova športna dvorana, športni park, Mivka
Mokronog, Sep Mokronog.......« »Več kot 40 let živi
odbojka v Mokronogu in še bo živela«, je med dru
gim dejal Maver, tudi sam velik pristaš športa. Če
prav je bil v mladosti rokometaš, so mu sedaj, kot 

je dejal, enako pomembni vsi športi v 
občini. Prisotnim se je tudi zahvalil za 
obisk in vsem zaželel dobro počutje z 
željo po ponovnem snidenju v Mokro
nogu.

V nadaljevanju je predsednica 
ZOSS Jana Prešeren lepo pozdravila 
vse z ugotovitvami, da se dela zelo 
dobro, posebno na področju izobra
ževanja ter jih seznanila z delovanjem 
ZOSS-a, kakor tudi uspehi naših so
dnikov tako na domači, kot tudi na 

mednarodni sceni. Tudi ona seje zahvalila za dobro 
delo in jim zaželela veliko dobrega in uspešnega 
sojenja, ter konstruktivnega dela na seminarju.

Seminar se je nadaljeval izobraževalno, s pou
darkom na izboljševanju sojenja in odnosov med

udeleženci tekem. Predstavljeno je bilo zelo veliko 
posnetkov napačnih odločitev sodnikov z raznih 
tekmovanj, rdeča nit razprave pa je vedno vodila k 
zaključku: »Kaj narediti, da se napake ne bi do
gajale«

Tako je bilo izmenjanih veliko strokovnih mnenj 
in dorečenih zaključkov, pripravljena in uporabljena 
gradiva na seminarju pa so bila ravno tako dobro 
sprejeta. Pozitivna je tudi ugotovitev letos uvede
nega izobraževanja v obliki »elektronskega testi
ranja«, h kateremu so sodniki pristopili zelo resno. 
Vse zaključke seminarja pa bo pregledala še stro
kovna komisija in napisala smernice in navodila za 
sojenje v sezoni 2014/15.

Po teh smernicah in navodilih bo potekalo soje
nje na vseh tekmovanjih državnih prvenstev v Re
publiki Sloveniji, osnova navodil pa je upoštevanje 
FIVB mednarodnih pravil igre in Knjige primerov,

Vid Zupančič

Blaž PAVLIN
za župana

Odgovor za Trebnje.

VETEKS
INDUSTRIJSKA PRODAJALNA 
HIŠNEGA TEKSTILA

Gubčeva cesta 7A, (za gostilno Pavlin), Trebnje 
Tel.: 05 99 52 175
Delovni čas: pon. - pet. 9h - 17h, sob. 8h - 12h

PESTRA PONUDBA...
prešitih odej, vzglavnikov, 
posteljnine, brisač,
spodnjega perila, pižam in zaves po meri Bvilanit'

NOVO V PONUDBI:
kvalitetne moške in 
ženske jakne softshell

VABLIENI
v VETEKS! iitlfSi
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Na 3. KPG teku v kategoriji absolutno slavil 
Peter Jevnikar, med KPG pa Tirno Grandovec

Kako lepo se znajo mladi zabavati (in pri tem združiti prijetno s koristnim), smo preko naših vrstic 
že pisali. Tokrat jih lahko spet pohvalimo, saj so povsem v lastni režiji, brez pomoči "velikih bratov", 
organizirali še en dogodek. Šlo je za tradicionalni KPG tek...

ZNIKv

JSL i m

IflBJ
. * »j* tmZrili

KPG tek, katerega glavni organizatorji so Tirno 
Crendouec, Primož Kirm in flleksender Polak
(prva dva Trebanjca, tretji iz Ivančne Gorice, zače
tnice njihovih priimkov pa dajo tudi naziv teka), je

Udeleženci 3. KPG teka na štartu.

mllouli (1:29:15).

V kategoriji KPG (organizatorji, ki se - v šali, se
veda - ves čas prerekajo, kdo je boljši) je slavil Tirno 
Grandovec (1:30:40, sicer 5. rezultat), drugi je bil 
Primož Kirm (1:36:40, sicer 9-ti), tretji pa Aleksan
der Polak (1:37:41, sicer 10-ti).

Po teku je sledila zabava pri Primožu Kirmu, 
kjer so fantje nadaljevali veselo druženje, seveda 
pa tudi tokrat ni manjkalo zbadljivk, ki te fante oz. 
družbo delajo tako edinstvene.

Za kako sproščen do
godek gre priča tudi takoime 
novani selfie, za katerega sta 
- kar med tekom - poskrbela 

■Peter Jevnikar (levo) in občinski 
Hsvetnik Janko Zakrajšek.

Peter jevnikar, zmagovalec KPG teka 2014: "Do 
Jerlaha v Velikem Gabru sem tekel čisto "v izi" tem
po, v skupini z ostalimi, potem pa sem "potegnil", 
držal kar hud tempo in zmjaga je bila tu. Najtežji 
je bil vzpon Pluska, vzpon na Medvedjek ni bil tako 
hud. Sicer pa se pripravljam na Ljubljanski maraton, 
kjer imam željo, da ga pretečem v manj kot uri in 
pol.”

Čestitke, fantje, za idejo, nato pa tudi - za orga
niziranost, sprotnem obveščanju javnosti o rezul
tatih teka, izdelavo promocijskih videov (noviteta 
v trebanjskem prostoru), spremljevalno ekipo, ko
mentiranje dogodka,... itd. Še enkrat več dokazu
jete, da ima zabavno življenje v Trebnjem - tudi po 
vaši zaslugi - lepo prihodnost.

(BZ; Foto: Dejan Maver)

REZULTATI: 1. Peter Jevnikar 1:20:55,2. Rok Režek 
1:27:30, 3. Gapi Mamilovič 1:29:15,4. Avgusti Škrabec 
1:30:00, 5. Tirno Grandovec 1:30:40 (zmagovalec katego
rije KPG), 6. Žiga Kurent 1:31:05, 7. Miro Kurent 1:34:30,
8. Klemen Tratar 1:35:00,9. Primož Kirm 1:36:40,10. 
Aleksander Polak 1:37:41,11. Boštjan Cesar 1:39:40,12. 
Sonja Kirm 2:09:30,13, Marta Kirm 2:09:30.

Organizatorji, z leve Gran
dovec, Kirm in Polak

letos potekal že tretjič. Sodelovalo je 13 tekačev, 
najhitrejši izmed njih, Peter levnlkar, pa je za pro
go od Ivančne Gorice do Trebnjega (do nekdanjega 
Športnega centra Vita, dolžina cca 18,7 km) potre
boval 1 uro, 20 minut in 55 sekund. Drugo mesto 
je zasedeI Rok Režek (1:27:30), tretje pa Capi Ma-

Tudi to sezono... ZAPLEŠIMO V TREBNJEM! Zakaj izbrati ART: Naše tečaje vodijo priznani plesni 
učitelji z licenco ZPVUT5, zabavno in sproščeno 
učenje plesov, cenovno dostopni tečaji...

KZ L. LV jS?

TEČAJI družabnega plesa v TREBNJEM ...
ZAČETNI PLESNI TEČAJ (obvezna prijava) torek, 21. oktober 19.00
NADALJEVALNI PLESNI TEČAJ 1 torek, 21. oktober 20.30

ZAČETNI PLESNI TEČAJ (obvezna prijava) sobota, 25. oktober 20.00
NADALJEVALNI PLESNI TEČAJ 1 sobota, 25. oktober 17.00

NADALJEVALNI PLESNI TEČAJ 2 sobota, 25. oktober 18.30
NADALJEVALNI PLESNI TEČAJ 3 nedelja, 26. oktober 18.30

CENA TEČAJA: 55€ na osebo / 8 vaj po 90 minut 
DARILNI BON: Preseneti partnerja z nakupom darilnega bona in preživita 

prosti čas skupaj v ritmu standardnih in latino plesov.

Baragova galerija 

Baragova galerija 
Baragova galerija 
Baragova galerija 
Baragova galerija ' < ,. 

Baragova galerija .

INFO IN PRIJAVE:
www.plesniklub-art.com ali 041 244244 (Matevž) F IZBERI PRAVILNO, IZBERI PLESNO ŠOLO ART
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Letno taborjenje trebanjskih 
tabornikov Rod Sivih Jelš

Na festivalu marmelade letos 
ocenjenih več kot 100 vzorcev

Kot vsako leto, smo imeli trebanjski taborniki tudi letos letno taborjenje na 
že znani lokaciji v Podgozdu pri Dvoru. Imeli smo se super, kljub slabemu 
vremenu, ki je letos zagodlo že marsikakšno težavo. Mi se mu nismo pustili 
in smo kljub dvema deževnima dnevoma izpeljali različne aktivnosti.

Nekateri so prvič preživeli teden dni v naravi, kjer so spoznali, kako "fajn" se 
je za nekaj časa odklopiti od današnjega sveta. Ob vročih popoldnevih smo se 
hladili v reki Krki, ko je deževalo, smo se zabavali pod štabnimi šotori, ob večerih 
smo ob ognju pekli kruh, hrenovke in ostale dobrote. Ko smo si zahoteli še nekaj 
"drugačnega", smo se odpravili na pohod, vožnjo s kanuji, nekateri starejši pa

tudi bivakiranje skozi noč v gozdu na ročno izdelanih bivališčih. Skratka, ime
li smo se super in zopet doživeli nekaj nepozabnih dogodivščin v dobri družbi 
prijateljev in narave.

Če vas mika, da bi si tudi sami ogledali, kako izgleda biti tabornik ter iti na 
tabor, pa bomo veseli vsakega novega člana. Jeseni sprejemamo in vpisujemo 
nove člane (bodite pozorni predvsem v šolah). Več o nas pa lahko izveste tudi na 
Facebook strani Rod Sivih Jelš Trebnje,

Taborniški pozdrav!
Jan Slapšak

Na letošnje ocenjevanje vzorcev marmelad pred 2. mednarodnim festiva
lom MARMELADA 201 A, ki bo v soboto, A. oktobra 201 A, je prišla petina 
vzorcev več kot lani.

(ftaipvmpo urah:

Celoten program festivala MAR- 
. MELADA 2014 najdete na strani 18.

Tričlanska strokovna komisija z Biotehniške fakultete v Ljubljani pod vod
stvom dr. Tomaža Požrla je tako ocenila 104 vzorce, med njimi osem iz Nemčije.

Največ vzorcev je bilo mešanega okusa, so pa med njimi letos že tudi bolj 
drzni okusi, denimo bučna marmelada s čilijem, marmelada iz žajblja in ingverja, 
refoškov chatney in marmelada iz rdeče pese z medom.

Festival MARIHELADA 201A ki ga v sklopu projekta DOBROTE DOLENISKE
organizirajo DROT, Občina Šentrupert in Dežela kozolcev je največji festival 
v Sloveniji, že lani pa je pritegnil veliko pozornost tako pri nas, kot tudi izven 
meja naše domovine. Vabljeni torej na festival in pokušino marmelad v soboto, 
4. oktobra 2014 v Deželo kozolcev v Šentrupert, točen program festivala pa 
najdete na strani 18. (JK)

Nastopili bomo kot DSD s programom, 
ki je namenjen preprostemu človeku ...
Da znamo, zmoremo in ne pokleknemo, smo dokazali že s prebojem v Državni zbor. Da 
želimo ohraniti slovensko premoženje za bodoče zanamce, pa dokazujemo vsak dan. 
Tudi na lokalni ravni je enako - odgovorni smo za našo prihodnost! Zato smo 
osredotočeni na slehernega človeka in ne na kapital ter smo tako edina politična opcija, 
ki zastopa 99% ljudstva. Tisti 1% pa tako odpade na ti. »smetano«, ki se vedno dobro 
znajde tudi sama.

Poudarki programa so:
- sanacija občinske blagajne
- ustanovitev občinske zadruge
- odpiranje novih delovnih mest in socialno podjetništvo, zlasti za mlade
- obrtnikom in podjetnikom prijazna občina
- razvoj kmetijstva, zelenjadarstva in sadjarstva
- energetska in prehrambena samooskrba
- izgradnja nujne infrastrukture v občini
- skrb za naravne vire in ohranjanje le teh
- razvoj različnih oblik turizma v občini
- skrb za kulturo in njen razvoj

Na listi sta tako študentki - absolventki, Lara Zupančič in Nina Lončar. Izkušnje, 
mirnosj: in modrost listi prispevata nekdanji trebanjski poslanec ter tudi predsednik DSD 
Franc Žnidaršič in dolgoletna ravnateljica OŠ v Trebnje, Rožica Zakšek. Trdo delo in 
marljivost poosebljajo številni kandidati iz vseh treh volilnih enot, denimo Sonja 
Jevnikar, Anton Anžlovar, Marija Grden, Dragotin Perpar ter tudi nosilka liste Ana 
Starič. Kmetijstvo in podeželje sta nam zelo pomembna, zato sta prava naslova Georgij 
Done, doktor veterinarske medicine, aktiven prostovoljec in Marija Marinček, ki dobro 
pozna težave, ki pestijo kmečke ženske. Tu je tudi številčni delavski razred - Karmen 
Starič, Darko Pekolj, Elka Bobnar. Društva, iniciative in vprašanja upokojencev pozna 
Darko Kastelic. Na naši listi pa so kar 4 kolumnisti v občini Trebnje. Ideje, predlogi, 
rešitve in dejanja - brez dlake na jeziku in z odnosom do sočloveka: Brane praznik - 
nosilec liste, Gorazd Marinček, Danijel Ocepek m Gregor Kaplan - nosilec liste v 
Trebnjem.

O naših idejah in programu se bomo lahko skupaj pogovorili, na našem pikniku v 
trebanjskem parku, ki bo v soboto, 27.9.201 A, s pričetkom ob 15.00 uri. V primeru 
dežja sledi obvestilo o spremembi lokacije.
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S kolesom po 
občini in čez 
center mesta
Trebnje

Priznam, da imam srečo in smo si letos lahko 
privoščili skromni dopust v sosednji državi. Tistih 
10 dni je pač redek čas, ko si dejansko lahko sku
paj z družino. Na prtljažnik avta smo naložili tudi 
kolesa. Jutranje kolesarjenje od mesta do mesta 
je bilo res pravi užitek. Še večji užitek pa je bilo to, 
da si se kot cestni udeleženec, čeprav v tuji državi 
in - kot bi marsikateri zadrtež še pripomnil v tem 
kontekstu - celo bolj južno od nas, počutil varno. 
Vozniki, ne glede na registrske oznake, bodisi tujci 
ali tamkajšnji domačini, so se obnašali strpno ter 
nas varno prehitevali. Posebno mi je padlo v oči, 
da so se po večini, ko je bil v skupini otrok kolesar, 
prehitevanja lotili še posebej previdno.

Doma temu ni tako. Vožnja čez center Treb
njega na kolesu je, vsaj po mojih izkušnjah, enaka 
ruski ruleti. Se posebno pa se ti pregrejejo varno- 

, stm ventili, če se na to kolesarsko odisejo podaš z 
L otrokom. Že po nekaj vrtljajih se počutim, kot da 

sem na koncu kegljaške steze. Brez zamere

vozniki, kolesar ni kegelj. Zato pač, ko se ponudi 
priložnost, raje takoj uberem pot, ki je za vrtenje 
pedal sicer nekoliko bolj strma, a z vidika varnosti 
vsekakor bistveno boljša ter tako center Trebnje
ga prepustim tistim s težjo nogo na stopalki za 
plin.

Pa da ne bi bilo nepotrebne slabe volje ali po
mislekov, da vse voznike, domače ali tiste, ki le 
potujeje čez Trebnje, tlačim v isti koš, - so tudi 
svetle izjeme. Še več, število le-teh narašča in 
marsikdaj se tudi avto ustavi pred prehodom za 
pešce, kar je odlično znamenje, da se naša vozni
ška kultura vendar le vzpenja.

A kaj naj s temi nesrečnimi kolesarji? Kak me
ter kolesarske steze tu pa tam sicer je zarisan in 
če se bi našel še kak kilogram barve, bi se vsaj 
lahko zarisala kolesarska steza čez Trebnje, ter 
morda tudi na tak način opozorilo na ranljivejšo 
kategorijo udeležencev v prometu. Za to resnično 
ni potrebno veliko in je prava malenkost. Za za
četek bi jo morda lahko zarisali vsaj do Štefana, 
Benečije, Račjega sela in Ponikev. Nekaj prog za 
kolesarjenje po naši občini že imamo - skoraj 
pol ducata, bi nam povedali na TIC-u, kar je zelo 
pohvalno. Tudi dve kolesi sta na voljo na TIC-u za 
brezplačno uporabo. 5 samo oznako kolesarske 
steze sicer kolesarji v prometu ne bodo bistveno

Piše: Gregor Kaplan

bolj zaščiteni, boš pa na kolesu imel dosti boljši 
občutek. Pa tudi vozniki bodo podzavestno spre
jeli, da se znotraj oznake za kolesarsko stezo lah
ko celo kdaj pa kdaj vozi kolesar.

In če odgovorni za to že sedaj imajo izgovor, 
kot na primer - vreme, mokro cestišče in prihaja
joča jesen, bi predlagal, da ta ideja vsaj spomladi 
ugleda občinsko zeleno luč. Ne nazadnje nam ko
lesa v občini visijo z nadvoznega mostu, rastejo 
na drevesu in imamo celo kolesarjem prijazno 
gostilno, le do tja naj kolesar pride kar na letečem 
tepihu?

Pa brez zamere, če sem v ta ovinek spet pripe
ljal brez zavor in predlagal skupno rešitev. Bi mor
da pomagalo, da zavrtimo pedala skupaj? Morda 
pa res, če se najde še kak sončen dan.

Šentrupert se je zavezal k 
\j||| zmanjšanju porabe C02

ŠENTRUPERT, 10. september 201A 
- Člani občinskega sveta Občine 
Šentrupert so se včeraj sešli na 31., 
zadnji redni seji v tem mandatu. Po
trdili so 5EAP - Trajnostni energetski 
akcijski načrt, s katerim želijo v 
občini do leta 2020 zmanjšati emisije 
na področju C02 za 20 odstotkov.

Gre za nadgradnjo Lokalnega ener
getskega koncepta, ki so ga v Šentru
pertu sprejeli leta 2008, z vsemi usme
ritvami Evropske unije. „SEAP je tudi 

podlaga za priključitev Občine Šentrupert Evropski konvenciji županov, ki se 
zavezujejo, da bodo do leta 2020 zmanjšali izpuste toplogrednih plinov za 20 
odstotkov. Glede na to, da Občina Šentrupert vodi vrsto projektov na področju 
energetske učinkovitosti in izrabe obnovljivih virov in je ena izmed energetsko 
najbolj učinkovitih občin v Sloveniji, ocenjujemo, da ta rezultat za Občino Šen
trupert ne bo problematičen in ga bomo pravzaprav dosegli že veliko prej," je

KOPLESKARSTVO

Zvonko UDOVČ s.p. 
Gsm: 051 600 689

vzdrževanje objektov 
hišniška opravila 
oblaganje tal in sten 
druga zaključna gradbena 
vgrajevanje stavbnega pob

prepričan župan Občine Šentrupert Rupert Gole.

S podpisom Konvencije županov se lokalne oblasti zavezujejo, da bodo pri
pravile in v enem letu od podpisa oddale Trajnostni energetski akcijski načrt 
(SEAP ali TEAN), ki je ključen dokument, ki kaže, kako bodo lokalne oblasti do
segle cilj zmanjšanja emisij C02 do leta 2020. Ker se obveza konvenciji nana
ša na celotno geografsko območje občine, mora TEAN vsebovati ukrepe tako 
v javnem kot zasebnem sektorju. V Šentrupertu tako skupaj predvidevajo 18 
ukrepov, med katerimi so denimo tudi izgradnja sončnih elektrarn na javnih 
zgradbah oziroma območjih, optimizacija razsvetljave v javnih zgradbah, poso
dobitev strojne in regulacijske tehnike v kotlovnicah javnih objektov, zamenjava 
razsvetljave in energetsko neučinkovitih gospodinjskih aparatov pri zasebnikih 
pa tudi zamenjava stavbnega pohištva.

Ostali sklepi... Člani občinskega sveta so se včeraj seznanili še s poročilom 
nadzornega sveta javnega podjetja Energetika Šentrupert in nadzornega odbo
ra občine ter z izvrševanjem proračuna v prvi polovici leta, da bi uspešno zaklju
čili projekte, sofinancirane na podlagi 23. člena Zakona o financiranju občin, pa 
so odprli nove proračunske postavke, prerazporedili pravice porabe in uskladili 
Načrt razvojnih programov Občine Šentrupert. (PK)
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Na dobrodelni soboti za Laro 
zbrali skoraj 1.500 evrov

Mirna, 8. september 2014 - Mirnski prostovoljci so v soboto zaključili akci
jo Dobrodelni za Laro s celodnevnim dogodkom - dopoldne je bil tek po 
trim stezi, zvečer glasbeno-pevski večer. Z dobrodelnimi prispevki so zbrali 
več kot 1.500€, nabralo pa seje tudi več kot 100 kilogramov zamaškov.

Prostovoljci so si ob začetku akcije zadali za cilj zbrati 900 evrov, torej do
volj denarja za en sklop terapij za malo Laro. Z zbranim denarjem so svoj cilj 
ne samo dosegli, ampak celo presegli, saj so samo na sobotnem dogodku (ne 
upoštevajoč neposredna nakazila na poseben humanitarni račun) zbrali skoraj 
1.500 evrov in več kot 100 kilogramov zamaškov.

Dopoldne seje teka udeležilo več kot 250 tekačev in pohodnikov, najmlajši 
so bili letnik 2011, najstarejši pa 1950. Na športnem dogodku, ki so ga sku
paj pripravili društvo Partizan Mirna, Šolski sklad Osnovne šole Mirna, Društvo 
prijateljev mladine Jurček in Leo klub Trebnje, so se še posebej izkazali mirnski 
osnovnošolci in njihovi učitelji, ki so se organizirano udeležili teka, za varnost in 
red pa so poskrbeli člani Prostovoljnega gasilskega društva Mirna.

Tekli so v štirih kategorijah: predšolski na 300 metrov, osnovnošolci do 5. 
razreda večinoma na 700 metrov, osnovnošolci do 9. razreda in pohodniki ve
činoma na štiri kilometre, ostali pa na šest kilometrov. V absolutni konkurenci je

zmagal Dušan Krašovec, 
ki je za to, da je pretekel 
trim stezo potreboval 22 
minut in 33 sekund, kar je 
nov rekord. Med ženska
mi pa je bila najhitrejša 
Urška Krašovec, sicer tudi 
najmlajša tekačica na naj
daljši razdalji, kije za pro
go potrebovala 27 minut 
in 24 sekund.

Na večernem glasbe- 
no-pevskem dogodku 
v domu Partizan pa so 
nastopili Štirje z Mirne,
Vokalna skupina Canat- 
mus, Oktet Lipa in viniški 2B, dobrodelne prispevke in zbrane zamaške pa so 
predstavniki soorganizatorjev prireditev predali Larini družini.

3,5 let stara Lara iz okolice Tržišča ima distrofijo, bolezen, ki prizadene mi
šice. Možnost, da bi shodila, povečujejo drage, samoplačniške Therasuit tera
pije. Zbiranje zamaškov se je na Mirni uradno začelo na srečanju Tomos Puch 
v Zabrdju, nadaljevalo na nogometnem Forca Cupu na Mirni in vikend dogodku 
Slovo poletju v Trebnjem, zaključilo pa to soboto. (PK)

Rimska cesta lOa, Trebnje; Tel.: 07 346 11 40 
Gsm: 031 648 307, 041 720 115; E-mail: geohit@siol.net

Podjetje Geohit vam nudi naslednje 
geodetske storitve:

• vpis stavb v kataster stavb
• ureditev mej
• izravnava mej
• označitev urejenih mej
• zakoličba objektov in stavb
• sprememba bonitete zemljišč
• parcelacije

(delitev parcel, združitev parcel)
• izdelava geodetskih načrtov 

(za gradnjo objektov in stavb ter 
izdelava načrtov po izvedeni gradnji)

PREHITITE DAVEK NA NEPREMIČNINE z ureditvijo podatkov 
o svojih nepremičninah, kar lahko storite med drugim:

• s spremembo podatkov v registru nepremičnin »REN«
• z vpisom stavb v KATASTER STAVB
• s postopki združevanja parcel (stavbna zemljišča), itd

V kolikor svojih nepremičnin še nimate urejenih, vas vabimo, 
da nas obiščete in vam bomo svetovali ter zadeve strokovno uredili.

V SEPTEMBRU IN OKTOBRU VAM NUDIMO 
DO 40% POPUSTA NA VSE GEODETSKE STORITVE.

Spoštovane občanke in občani občine Mirna,

skupaj smo se pred petimi leti odločili za samostojno pot in 
v treh letih in pol naredili več, kot so prej v dvajsetih. 

Ponosen sem:

• da smo pridobili 2,545 milijona evrov EU In državnih 
sredstev za investicije

• da sem si vedno vzel čas za vas in sodeloval z vsemi, ki 
ste želeli delati v korist večine

• da nadzorni odbor v svojih poročilih o nadzoru de
lovanja občine ni ugotovil nepravilnosti, prav tako ne 
Služba notranje revizije pri Združenju občin Slovenije

Zato sem prepričan, da se lahko do leta 2018 veselimo:

• dokončanja začetih projektov vodooskrbe
• nadaljevanje pogajanj z državo za sanacijo državnih 

cest in ureditev obvoznice mimo Mirne
• prodaje zemljišč na območju Roje IV in PIC Mirna
• turistično-rekreadjskega kompleksa pod gradom

• nadaljnje modernizacije občinskih cest
• pestrega društvenega in družabnega 
življenja

Uspešno črpanje EU sredstev, Iskrenost, 
povezovanje In sodelovanje z vsemi, ki 

Imajo potencial in željo delovati 
v dobro vseh občanov In občank, 
so moje vodilo tudi za prihodnji 
mandat.

lil Ih vala za vaš glas!

kandidat za župana s podporo volivcev
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Prireditev Slovo poletju v Trebnjem 
obiskalo več kot 4.000 obiskovalcev

KS Trebnje je v sodelovanju z Ribarnico Glivar, Hotelom Opara in Društvom za razvoj in oživitev Treb
njega DROT od 29. do 31.8.2014 pripravila 3. tradicionalno prireditev Slovo poletju. Med tem, ko sta 
bili prejšnji dve leti to enodnevni prireditvi, so letos pripravili kar tridnevno prireditev, ki je tako po 
ponudbi, kakor tudi po obisku, presegla vsa pričakovanja. Odlično izbrano prizorišče za Hotelom Opara 
in za pošto je v treh dneh obiskalo več kot 4.000 obiskovalcev.

Prireditev je imela dva glavna poudarka in si
cer predstaviti Trebanjcem uspešne Trebanjce, ki

še niso imeli priložnosti nastopati pred domačim 
občinstvom in pa pripraviti zabavo za vse genera
cije. Tisti željni glasbene zabave so tako prisluhnili 
nastopajočim na glavnem odru, športni navdušenci 
so se lahko pomerili v ulični košarki in nogometu 
na milnici, otrokom so bile pripravljene številne 
delavnice.

Zelo številnemu občinstvu se je tako predsta
vil izredno uspešni slovensko (trebanjsko)-hrvaški 
Dj duet Vanillaz, ki navdušuje po evropskih odrih. 
Član tega dueta je Trebanjec Miha Pajk. Predvsem 
mlajšim Trebanjcem, pa tudi ostalim, sta pripravila 
zabavo do jutranjih ur, ki se bo še dolgo pomnila.

Še en Trebanjec je član zelo uspešne in svetovno 
priznane akrobatske skupine Dunking devils, Uroš 
Floijančič. Skupina je nastopala že po celem sve
tu, sedaj pa so se predstavili tudi Uroševim sokra- 
janom in navdušili občinstvo in sicer tik pred fina
lom tekmovanja v Streetballu.

Trebanjske Hip-Hoperke, ki so izredno uspešne 
v evropskem merilu so izvedle odličen nastop, pri
družile pa so se še trebanjske mažorete in skupaj 
so izvedli sprejem za dva trebanjska rokometaša
Matka Kotorja in Žigo Urbiča, ki sta par dni pred

tem na Kitajskem na 2. olimpijskih igrah mladih 
prejela zlati medalji.

Predstavile so se tudi Dobrote Dolenjske, z Leo 
klubom pa so zbirali tudi zamaške za Laro.

V zabavnem programu so nastopili Ansambel 
Pogum, Nina Puilar, Vanillaz, Klapa Dubrovnik

in številni drugi.

Prireditev Slovo poletju je nedvomno izredno 
popestrila dogajanje v Trebnjem ob izteku poletja, 
izreden obisk pa je organizatorje zagotovo prepri
čal, da so na pravi poti in da s to prireditvijo nada
ljujejo tudi v prihodnje. (DS; Foto: Alja Rabzelj)

S peko palačink smo zbrali 350€, hvala vam!
Pretekli konec tedna smo Humanitarno društvo TAJA IN člani LEO kluba Trebnje s skupnimi 

močni sodelovali na dogodku SLOVO POLETJU v Trebnjem. Za dobrodelne namene smo pekli pirine 
palačinke, ki smo jih ponujali z nagrajenimi marmeladami festivala »Marmelada 2013« in domačimi 
sokovi. Iskreno se zahvaljujemo Špeli Smuk za povabilo in vso pomoč, in LEO klubu Trebnje za pomoč 
in prijetno druženje. Najlepše bi se želeli zahvaliti tudi Dobrotam Dolenjske, Alji Rabzelj, hotelu Opara, 
gostilni Meglič, Ribarnici Glivar, ekipi Interflash-a. Posebna HVALA tudi vsem ljubiteljem palačink, ki 
ste se posladkali z našimi palačinkami in vsem, ki ste nam namenili prostovoljne prispevke. Z vašo 
pomočjo smo uspeli zbrati 350€. Znesek je namenjen našemu društvu (Humanitarnemu društvu Taja) 

in bo namenjen za terapije otrok s posebnimi potrebami. Brez vas in vašo pomočjo nam ne bi uspelo.
ISKRENA HVALA! Suzana Vencelj

KOVINARSTVO čC

PAVC 5
ŽELEZNINA KRPAN MIRNA
Cesta na gradeč 4, Mirna 
tei.št.: 07/3434 800

■pestra PONUDBAl
BATNIH KOMPRESORJEV IN 

DODATNE OPREME

l>WRNA"SrolA
Offj ^ g 50 £ PNEVMATSKA PIŠTOLA

ZA PNEVMATIKE

425; PNEVMATSKA PIŠTOLA 
ZA IZPIHOVANJE

BATNI KOMPRESOR 
ABAC - A29B/50 CM3 •**
50ltr, 2.2.kW, 10 bar

»NEVMATSKA PIŠTOLA 
A IZPIHOVANJE

^y3,99€

V PONUDBI
MAČEHE

0,39€

RfE[_ETOV|[3RxrKEiW| PiW

POETI (1001 amnkm)

GMA£>

let brezplačnega rednega vzdrževanja 

let brezobrestnega financiranja E0M=0% 

■y let tovarniške garancije

Bogato opremljen novi
pro-cze^ti

KIA - Največ avta za Vaš denar!

V100 krt

JI

Pan-Jan d.o.o.
Obrtniška ulica 33,8210 Trebnje 
07/34 60 718

PAN 
JAN
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Njej sem izjemno hvaležen in žal mi je, 
ker ji tega nikoli ne bom mogel povedati ...

Zoran Remic, 35-letmi Mirnčan, s partnerko žiui u izvenzakonski skupnosti in je ponosni oče štiriletne
ga sina. Po izobrazbi je magister varstvoslovja Fakultete za varnostne vede, poklicno kariero je pred 
15-imi leti začel kot paznik v zaporu, sedaj pa je zaposlen v ZPKZ Dob kot vodja oddelka obsojencev. 
Prijatelji ga poznajo po tem, da je pozitivno naravnana osebnost, večkrat se v družbi pošali, s komu
nikacijo nima težav, saj rad spoznava nove ljudi, pa tudi sam je dostopen za druge. V življenju se trudi 
biti korekten in načelen, prav tako se trudi vzdrževati visok nivo osebne in poklicne integritete. V pro
stem času redno obiskuje fitnes in priložnostno teče. Občasno volontersko recitira na raznih proslavah 
v domačem kraju, udeležuje se družabnih aktivnosti, kolikor pač čas ob majhnem otroku dopušča. Že 
iz časov krajevne skupnosti je integriran v lokalno samoupravo in si šteje v veliko čast, da je s podporo 
volivcev, ki so mu namenili glas, sodeloval v prvem mandatu mlade občine Mirna, kjer je kot občinski 
svetnik uresničeval voljo prebivalstva in si prizadeval, da bi občani občutili pozitivne spremembe in 
kvalitetneje živeli v samostojni občini. Z delom si seveda želi nadaljevati, zato bo v svoji volilni enoti 
kandidiral za občinskega svetnika tudi na letošnjih lokalnih volitvah. Kljub temu, da je bil mandat 
kratek, meni, daje bilo veliko narejenega. »Nekateri nezadovoljni posamezniki težko razumejo, daje 
proračun občine omejen in da se je kljub temu realiziralo več investicij, kot prej dolgo ne«, pove.

■ Najljubši predmet v šoli, katerega ste naj
manj marali? Zakaj? Najljubši predmet v šoli je 
bil slovenščina. Vedno sem rad pisal eseje, tudi 
kakšno pesem, užival sem tudi v slovnici. Matema
tike nisem maral, sploh pa ne geometrije. Pravijo, 
da kdor je dober slavist, ne more biti dober mate
matik. Pri meni je to držalo.

■ Ste imeli v otroštvu najljubšo igračko? Uff.. 
Se ne spomnim. Moj sin ima odejico. Jaz mislim, da 
nisem imel nič podobnega. Sem pa imel lepo otro
štvo na Mirni, ki sem ga večinoma preživel zunaj v 
naravi z vrstniki.

■ Imate hišnega ljubljenčka? Imam perzijskega 
muca. Ime mu je Gizmo. Družinski član je že 13 let.

Najbolj me je skrbelo, kako bo sprejel otroka, ko se 
bo rodil, saj so ljudje okoli mene govorili, da mački 
ne marajo dojenčkov. Izkazalo se je ravno naspro
tno.

• Kakšen zgleda vaš petkov / sobotni večer?
Odvisno od meseca v letu. Decembra se petkove 
zabave kar vrstijo ena za drugo zaradi številnih 
silvestrovanj. To pa zato, ker sem aktiven na več 
vsebinsko različnih področjih. Drugače pa ob petkih 
in sobotah zvečer ne hodim veliko ven, saj vikende 
namenim družini in počitku, če je le mogoče.

■ Imate raje sonce ali sneg? Na kaj vas spomni 
eno oz. drugo? Raje imam sonce in sončne žarke, 
ki me polnijo z optimizmom in energijo, Sonce me

spominja na Dalmacijo, dalmatinske pesmi, pole
tne radosti, peko na žaru in vse, kar sodi zraven.

■ Po vašem okusu - najlepša ženska/moški 
(nasprotni spol) v Sloveniji in na svetu? Lepota 
je relativen pojem, je pa tudi minljiva. Če sodim po 
izgledu, se bom lažje opredelil, ko bom spoznal vse 
ženske. Delno lahko odgovorim, da v svetovnem 
merilu, si posebno pozornost zagotovo zasluži An
gelina Jolie.

■ Najljubša šala? Obožujem humor. Šal si ne za
pomnim veliko, si pa kakšno izmislim, oz. situacijo 
iz resničnega življenja predrugačim, da zveni kot 
šala, pa čeprav je resnična. "Pride mož domov po 
prekrokani noči in pred vrati zagleda kovčke ter za
čudeno vpraša ženo: Draga!? A greva na morje?”... 
ali pa... "Pri nas doma so odnosi zelo demokratični. 
Tipičen primer je usklajevanje letnega dopusta z 
ženo. Ona bi šla na morje, jaz v hribe; pri tem vsak 
malo popustiva in greva... na morje."

■ Radi kuhate, znate kuhati, kaj najraje sku
hate, pri kateri skuhani (spečeni) jedi vas najbolj 
pohvalijo? Nisem posebej vešč kuhe, kar pa znam, 
naredim okusno; tako vsaj pravijo. Rad pečem na 
žaru, še bolj kot rad kuham, pa rad jem, kar se mi 
konec koncev tudi pozna (smeh).

• Bi najraje živeli v manjšem mestu, kot je 
Trebnje, večjem, kot je Ljubljana ali še večjem, 
kot je London? Živim na Mirni in velikost kraja mi 
zadostuje. Preferiram preprostost, enostavnost, 
brez blišča na eni strani in dostopnost vsega na 
drugi strani. Kakorkoli, pa so v Sloveniji tudi večja 
mesta dovolj blizu, da jih obiščem, če si zaželim. 
Nikakor pa ne bi živel v velemestu.

■ Na kateri celini bi najraje živeli? Evropa? Ce
lina kot taka, mi morda še ni toliko pomembna, kot 
samo okolje. Rad sem v naravi, rad imam zelenje 
okoli sebe, gozdove, trave; skratka to, kar smo do 
dandanes že dodobra uničili.

■ Ste imeli kdaj težave s stresom? Kako ga 
premagujete? Vsi ljudje živimo stresno. Različna je 
samo intenziteta stresa, ki ga doživljamo, in pa ko
notacija, saj so lahko stresni tudi pozitivni dogodki.

Imam stresno službo, saj delam z ljudmi, ki imajo 
veliko psihičnih in socialnih težav, po drugi strani 
pa so stresni vsi ti akti, nedorečena zakonodaja 
in vsakodnevne spremembe stališč in tolmačenja 
slovenske zakonodaje. Najbolj me moti spoznanje, 
da si isti zakon več različnih ljudi (tudi pravnikov) 
tolmači povsem drugače. Zakon kot tak bi po mo
jem mnenju moral biti preprost, da bi ga razumeli 
vsi ljudje. Saj to je bistveno pri tem, kajne? Druga
če pa stres za moje pojme odlično premagujem s 
športom, ki nevtralizira v meni vso jezo in slabe 
občutke, vzporedno s tem pa mi vliva novo energijo 
in duhovno svežino.

■ Imate življenjsko vodilo? Bodi dober in dobro 
se ti bo vrnilo. Če se nečesa lotiš, izpelji to do konca 
in sooči se z ovirami. Veliko vlogo pri uresničevanju 
ciljev ima volja. Po osmih letih kajenja sem se ne
kega dne odločil, da bom prenehal. To je bilo pred 
enajstimi leti.

■ Spremljate politiko? Menite, da se da spre
minjati svoj kraj (ali svet) brez politike? Politiko 
redno spremljam, čeprav me še pred leti ni zani
mala. Kaj sploh je politika? Je del našega vsakdana 
na mikro in makro ravni. Politika je samo beseda, 
dejanja, kijih ob tem pojmujemo, pa pritrjujejo tezi, 
da se svet brez politike spreminjati ne da.

• Kakšen je vaš stil oblačenja? Je kravata po 
vašem mnenju pri uglednih ljudem (manager, 
politikih,...) še vedno del obvezne opreme? Všeč 
mi je športni stil oblačenja. Kavbojke so zame ob
vezen del opreme, kravate pa mislim da so šle malo 
ven iz vsakdanjega obtoka v povezavi z uglednimi 
ljudmi. Bolj mi je pomembno to, da sem redno v 
čistih oblačilih. Priložnostno pa ni nič narobe, če si

zavežemo tudi kravato. Morda pa se kravata ravno 
zato ne nosi tako pogosto, ker je mlajše generacije 
ne znamo več zavezati.

• Se obremenjujete s kilogrami? Kako skrbi
te za postavo? Hujšate? Za sabo imam zanimivo 
zgodbo. Pri dvajsetih letih, ko sem prišel iz služenja 
vojaškega roka sem imel atletsko postavo, potem 
sem prenehal kaditi, nisem bil aktiven in sem se 
posledično zredil iz 85 kg na 130 kg. Sedaj več časa 
posvetim športu in so tudi rezultati vidni. Ukvarjam 
se s fitnesom zadnjih 7 let, problem je samo v tem, 
ker rad jem; tu sem nediscipliniran. Tu še nisem po
kazal prave volje, (smeh)

■ S katerim športom se ukvarjate, kateri je vaš 
drugi najljubši šport, s katerim športom bi se že
leli pobliže spoznati? Kateri šport najraje gledate
po TV? Poleg fitnesa občasno tudi tečem. Rekre
ativno igram košarko, a sem to zaradi pomanjka
nja časa v zadnjem času opustil. Moja velika želja 
je bila, da bi se naučil plesati breakdance, a danes 
to verjetno ni več mogoče, ko sem bil mlad pa ni 
bilo resursov (plesna šola, avto za vožnjo, ipd.). Po 
TV šport redko spremljam, saj si ne vzamem časa 
za to.

■ Kaj bi naredili z 10.000€, 100.0006 in kaj z 
1.000.000€? 5 prvim bi renoviral stanovanje, z 
drugim kupil večje stanovanje ali hišo, za tretje pa 
bi si moral vzeti čas in temeljito razmisliti.

• Je meso za vas zgolj prehrambeni artikel ali 
je to žival, ki je morala umreti zaradi 20 minutne
ga gurmanskega užitka ljudi? Jeste meso? Meso 
je zame zgolj prehrambeni artikel in iskreno si brez 
tega ne znam predstavljati jedilnika. Ne gre samo 
za gurmanski užitek ljudi, sicer pa že živali v pre-
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KDO SMO? Poleg izvedbe vseh zemeljskih del izvajamo tudi rušitve objektov. S svojo hitro odzivnostjo, kvaliteto, znanjem in dolgoletno tradicijo smo 
si pridobili zaupanje številnih strank po celotni dolenjski regiji. Med drugim smo tudi največje podjetje za predelavo gradbenih odpadkov v 
Temeniško-mirnski dolini. Vse pripeljane odpadke zdrobimo v uporabno granulacijo. Pri tem izpihnemo nečistoče (plastika, les), magnet pa odstrani 
kovine. Izdamo vam tudi evidenčni list, katerega potrebujete pri inšpekcijskem nadzoru oz. pri pridobivanju uporabnega dovoljenja.

NAŠE ZMOGLJIVOSTI: bagri (12 kom - od 1,5t do AOt), kamioni (od 1m3 - 25m3), sejalnice-separacije (5 kom), drobilci (3 kom), prikolice za selitve 
strojev, renting mini strojev (nakladalčki, bagerčki, demperčki),...

PRIDRUŽITE SE ŠTEVILNIM ZADOVOLJNIM PARTNERJEM IN SAMOSTOJNIM KUPCEM!

<
A0xA0cm / 50x50cm / 60x60cm

Poliran Krtačen Štokan

DIMENZIJE IN VRSTE KAMNA:

Kamen, ki smo ga izkopali na
Dolenjskem,je prekrasnih 

. Crkontrastov. Črna podlaga z belimi 
lisami daje temu kamnu prav 
poseben čar. »Black Lighting« smo 
ga poimenovali zaradi belih kalcitnih 
žil na črni podlagi, ki ponazarjajo 
bliske strel na temnem nebu. Kamen 
je primeren za notranje prostore, 
polepša vam življenjsko okolje in da 
elegantno prefinjenost.

Anica Kuselj s.p.

GM KUSELJ 
DRAGA PRI ŠENTRUPERTU 

GSM: 041 755 578
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teklosti niso bile samo rastlinojedci, To je naravni 
proces. Meso ima najnižji glikemični indeks in je kot 
tak primeren za zmanjševanje telesne teže, seveda 
pa ne v kombinaciji s krompirjem.

■ Bi skočili z bungee-jem ali padalom? Se je to 
že zgodilo, občutki? Letel sem z balonom. Obču
tek je fenomenalen, predvsem razgled. Za bungee 
še nimam poguma, bom pa se v bližnji prihodnosti 
preizkusil v skoku s padalom; sem že razmišljal o 
tem.

■ V katera leta svojega življenja bi se najraje 
vrnili in zakaj? Kako bi zastavili življenje, če bi 
imeli danes 15 let in sedanji um? Večkrat razmi
šljam, kako bi bilo, če bi imel sedanje razmišljanje 
in izkušnje pri dvajsetih letih. Ocenjujem, daje bolje 
tako, kot je. Ne bi želel biti pri 15 letih že tako zrel, 
kajti potem ne bi občutil tiste prave mladosti, ob
časnih norosti, zaletavosti in vseh nepričakovanih 
dogodivščin in pripetljajev, do katerih morda ne bi 
prišlo, če bi razmišljal tako, kot razmišljam danes. 
Vsako življenjsko obdobje ima svoje čare in zanimi
vosti, in prav je tako. Sicer pa že danes razmišljam 
za jutri in vso energijo usmerjam v bodočnost.

• Koga tako izredno cenite, da bi se mu po tej 
poti zahvalili in zakaj? Posebno mesto v mojem

spominu ima pokojna babica, kije živela na Mirni in 
pri kateri sem preživel večji del otroštva. Umrla je, 
ko sem bil star 10 let, a mi je v tem kratkem času 
dala izredno veliko besednega zaklada in življenj
ske modrosti, ki mi je v času osnovne šole in tudi 
kasneje omogočila lažje življenje. Močno je vplivala 
na oblikovanje moje osebnosti. Njej sem izjemno 
hvaležen in žal mi je, ker ji tega nikoli ne bom mo
gel povedati.

■ Bi raje živeli v časih Jugoslavije ali ste za
dovoljni z življenjem v EU? Danes ni čutiti tiste 
solidarnosti in medčloveške pomoči, kot je bilo to 
včasih. Namesto tega silijo v ospredje egoizem, ne
voščljivost. Morda sem doživljal kot mlad vse sku
paj drugače, a v časih Jugoslavije se je po mojem 
mnenju bolje živelo, čeprav je bilo manj materialne 
izbire in dobrin. Smo se pa ljudje lahko več časa po
svečali eni drugim, dve plači v družini sta zadosto
vali za rešitev stanovanjskega vprašanja in ob tem 
še vedno spodobno življenje. Se mi zdi, da je bilo 
na razpolago več časa in svobode. Današnji tempo 
življenja v EU je neznosen. Vse, kar smo nekoč poj
movali kot vrednote, se je nekje izgubilo.

■ Kje preživljate poletne dni? Kam hodite na 
morje? Vedno na isto kraj ali vedno drugam? Če

odmislim zadnji 2 leti, najraje hodim v Dalmacijo, 
kraje pa menjam na nekaj let (Pakoštane, Zadar, 
Ugljen, Hvar...)

■ Na kaj, na kateri vaš dosežek v življenju ste 
najbolj ponosni? Ponosen sem, da mi je uspelo 
ob redni zaposlitvi doseči visokošolsko in kasneje 
še magistrsko izobrazbo. Znanja ti ne more nih
če vzeti in je kot tako neprecenljivo. Trud se mi je 
obrestoval.

■ Katero glasbo poslušate, lahko naštejete 5 
najboljših pesmi ta hip ali pa na splošno? Nisem 
selektiven poslušalec. Poslušam več zvrsti glasbe, 
odvisno od počutja in namena. Torej od dalmatin
skih pesmi, balkan glasbe, rapa, housa, ipd.

■ Najljubše darilo, ki ste ga dobili? Najbolj se mi 
je vtisnilo v spomin, ko so mi sodelavci in prijatelji v 
moji odsotnosti v času rojstnodnevne zabave za 30 
let zasteklili balkon v stanovanju in mi darilo poka
zali prek fotoaparata na sami zabavi, jaz pa nisem 
mogel verjeti, daje to stanovanje, kjer živim.

■ Igrate športne stave, loto? Kolikokrat, kako 
uspešni ste pri tem? Tedensko igram Euro Jackpot. 
Kupim osnovni listek in čakam, da bom zadel na
grado. Upanje tako umira zadnje,

Polde Saje tekel z vrha 
Triglava na Trdinov vrh '

Ljubiteljski tekač Polde Saje iz Čilpaha pri Trebelnem je zadnji 
vikend v avgustu v 30 urah pritekel od Aljaževega stolpa na 
vrhu Triglava do Trdinovega vrha na Gorjancih.

Iskrene čestitke vztrajnemu Poldetu! (Jože Povšič)

Polde Saje (levol in 
njegov prijatelj Alojz 
Bevc (desno) na 
vrhu Triglava. Alojz 
je Poldeta (seveda 
po dolini) spremljal z 
avtomobilom.

Polde Saje 
(v beli majici) 

in njegovi 
navijači ob 
Aljaževem 

stolpu na vrhu 
Triglava.

Lsooe

Vanja Brodnik: "Pripravljena 
sem, da eksplodiram!"

Vanja Brodnik, 25-letna Trebanjka, ki že nekaj let nastopa za A reprezentanco 
Slovenije. Kljub napornim treningom in dobri pripravljenosti ji nikakor ne uspe 
priti v sam svetovni vrh, za nameček pa so tu še poškodbe ...

Kako so potekale priprave? Kako 
je s poškodbo? Kakšna so pričako
vanja? Bo letos Vanja eksplodirala?

Vanja Brodnik: "Letos imam v 
pripravljalnem delu sezone zara
di poškodbe prilagojen program. V 
bistvu sem vse od poškodbe pa do 
zdaj delala kondicijo. Počutim se 
odlično, po mojih občutkih nisem 
bila še nikoli tako dobro kondicijsko 
pripravljena, kot sem letos, kar je 
super, ker vsi vemo, da je to osno
va za dobro smučanje. Na sneg se 
vračam v naslednjem tednu (pogo
vor opravljen 3. 9. 2014, op. p.), prvi 
trening bo namenjen smučanju na 
prosto, potem pa bom začela s pro
go. Zelo se že veselim sezone, sem 
popolnoma sproščena, moj glavni 
cilj je, da bom smučala brez bolečin, 
kar posledično pomeni smučanje z 
užitkom. 5 tekmovalno sezono bom 
začela decembra v Ameriki in sicer s 
smukom in super-g. V glavnem, jaz 
sem pripravljena, da letos eksplodi
ram!" (BZ)

Halo beton d.o.o., Podjetniška ulica 9, TREBNJE 
www.halobeton.si - halobetontagmail.com

Ponosni lastniki certifikata kakovosti■ ————— _ZAG______________

BETONARNA TREBNJE

031644300

Halo beton d.o.o. ima številne zadovoljne stranke na področju betona. Naše glavne prednosti so poznavanje dela z neizkušenimi 
kupci, svetovanje za vas najprimernejše sestave betona in dostava v dogovorjenem času. Odločite se za betonarno Trebnje!



Nepridipravi na pokopališču v Trebnjem z 
grobov pokradli nagrobne vaze

VAŠA POŠTA...

Pišem vam zato, ker se mi zdi prav, da tudi širša 
javnost izve, kaj se je v noči iz 19. na 20. avgust 
dogajalo na trebanjskem pokopališču. Nepridipravi 
so namreč z več kot desetih grobov pokradli 
nagrobne vaze. Vse so bile medeninaste ali 
bakrene in vse so bile pritrjene na površino. 
Notranji plastični vložki so bili puščeni kar 
nekje sredi groba, v nekaterih primerih pa 
za nagrobnikom. Kraja se je odvijala pred
vsem na zgornjem delu pokopališča.

Ko sem 20. zvečer opazila krajo, sem vse 
skupaj prijavila policiji. Prijava je bila po
dana kot predlog za pregon storilcev tega 
dejanja, ki je resnično vreden vse obsodbe, 
saj je poleg znatne materialne škode le ta 
še mnogo večja na področju naših čustev.
Okradli in poškodovali so grobove naših 
dragih, ki si ne zaslužijo take skrunitve in vsi 
še počutimo globoko prizadete.

Prepričana sem, da je prav, da za vse to 
izve tudi širša javnost. Tako bodo preostali

krajani lahko morda malo bolj pozorni na morebi
tne sumljive osebnosti, ki še gibljejo po pokopališču 
in morda se bo kakšno podobno tovrstno dejanje 
lahko preprečilo.

Preko 1.000 simpatizerjev skupine Šantej na 
njihovem Parcela party-ju v Šentrupertu

V soboto, 23. avgusta 201 A, so člani družinskega ansambla Šantej, Maja, Denis in Roky v Šentrupetu 
za svoje prijatelje in simpatizerje pripravili nepozabno zabavo, imenovano Parcela party...

"Dogodka oz. druženja z nami se je udeležilo 
preko 1.000 ljudi in prav vsem smo postregli z 
brezplačno pijačo skozi celoten večer, kjer ni manj
kalo niti neomejeno osvežilnih koktejlov. Verjetno 
Parcela party postaja eden največjih dogodkov v 
našem okolišu, mi pa smo odločeni to nadalje
vati in vsako leto nadgraditi z novimi idejami«, je 
dogodek, ki je potrajal do jutranjih ur naslednjega 
dne, opisala vodja in najstarejša 
članica ansambla Maja Šantej.

Šanteji pa so bili pridni že tudi 
mesece poprej, saj so posneli novo 
poletno polko Šarmer, za katero 
glasbo je napisal najmlajši Šantej,
Roki/.

“Ker smo bili preko poletja tako 
zelo zaposleni, sploh nismo opazili, 
daje poletja že skoraj konec, za nas

-k-**
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pa seje praktično komaj začelo. 
Vsi tisti, ki so za razliko od nas 
že imeli brezskrbne počitnice, 
lahko s pesmijo obudijo prijetne 
spomine", še doda Maja.

Med ljubitelji narodno-za- 
bavne glasbe tudi v slovenskem 

merilu zelo znani ansambel iz Šentru
perta je bil, kot smo dejali, zelo aktiven 
preko celega poletja, saj so nastopali 
tako doma, kot tudi v tujini, Sedaj sledi 
popčitek, ki pa ne bo predolg...

»Trenutno nas čaka kratek oddih, 
nato pa nadaljujemo z nastopi v Av
striji. Ljubiteljem naše glasbe pa tudi že 
pripravljamo naslednjo pesem, ki pa bo 
v bolj nežnih ritmih", še zaupa simpa
tična Maja Šantej. (TK)

OPTIKA

DVA PARA
VarIuu^č

STEKEL ZA CENO ENEGA!*
Akcija velja od 1. 9. do 31. 12. 2014.

Slika je simbolična. V primeru naročila dveh cenovno 
različnih stekel, so zastonj cenejša.

OKULISTIČNI PREGLEDI
NA ZDRAVSTVENO 

KARTICO

NOVO MESTO BREŽICE
Seidlova 16 Pleteršnikova 1

070 660 670 070 660 660
pon-pet 9:00-19:00 pon - pet 9:00-19:00 
sob 9:00-12:00 sob 9:00-12:00

OBIŠČITE NAS TUDI NA SPLETU:

<=U/X<5KZ/\H<=rS.CZOIV'

Ljudska Optika Glasmaher, Stušek Dejan s.p. 
Pleteršnikova 1, 8250 Brežice
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MARMELADA

(pnagraHturoJk:

9.00 -10.00 

9.00 -10.30 

9.00 -11.00

Franci Jezeršek

10.00 - 11.00 ODPRTIH FESTIVALA

10.00- 11.00 PRIPRAVA MARMELAD, strokovno predavanje doc. dr. Rajka

VIDRIHA z Biotehniške fakultete v Ljubljani

10.00- i8.oo KREATIVNA KULINARIKA
10.00 - 18.00 VINA IN SOKOVI

10.00 -18.00 

10.00 -18.00 

10.00 -18.00

PALAČINKE Z MARMELADO 

SMORN ZA DOBER NAMEN

RAZSTAVA IN DEGUSTACIJA 
VZORCEV VSEH MARMELAD,
ki so sodelovali na ocenjevanju marmelad
za 2. mednarodni Festival MARMELADA 201(i 

10.00 - 18.00 Prodajna razstava umetniških del Ex-tempora 

MARMELADA 2013

10.00 - 18.00 RAZSTAVA LITERATURE IN IZVIRNIH RECEPTOV Knjižnice Pavla

Golie Trebnje na temo marmelad in džemov

10.30 START Kolesarjenje MARMELADA 201fc

ii.oo-i2.oo NECI& FALK ,N mačja godba,
marmeladni žur z Mačkom Murijem in Muco Maco

11.00 - 12.00 MARMELADA NEKOČ IN DANES, strokovno predavaje

dr. Janeza BOGATAJA

11.00 - 18.00 RAZSTAVA OCENJENIH ROKODELSKIH IZDELKOV ter izdelkov

unikatnega in industrijskega oblikovanja za pridobitev 

certifikata Dobrote Dolenjske

12.00 - 12.30 VODEN OGLED Dežele kozolcev

12.00 - 16.00 BARVE MARMELADE, eksperimentalna otroška ustvarjalnica 

z akad. slik. Majo Kastelic

12.00 - 16.00 MAČEK MURI in DOB ROTHA, druženje s prikupnim mačkonom

in izkušeno čebelo

12.30 - 13.00 FoUdoma skupina NASMEH

13.00 - 13.30 Ženski pevski zbor ŠENTRUPERT

13.30 - 16.00 Podelitev certifikatov DOBROTE DOLENJSKE

16.00 - 16.30 Občinski pihalni orkester SV. RUPERTA

16.30 - 15.30 Uradna razglasitev rezultatov ocenjevanja marmelad 2.

mednarodnega Festivala MARMELADA 2016 

15:30 - 16.00 Vokalna skupina UUTH

16.00 -18.00 Postavitev razstave umetniških del Ez-tempora 

MARMELADA 2016

16:00 - 17.00 MiZ »Pišema poezije«

17:00 SLOVENSKI OKTET »Koncert pod kozolci«

12.00 -16.00

12.30- 13.00

13.00- 13.30

13.30- 16.00

16.00- 16.30 

16.30 - 15.30

15:30 -16.00 

16.00 - 18.00

Program bo povezovala: PETRA KRNC

■ ■

SBkarski En-tempore MARMELADA 2016 - ZBIRANJE PRUAV 

Kolesarjenje MARMELADA 2016

OCENJEVANJE ROKODELSKIH IZDELKOV tar izdelkov unikatnega 
ki industrijskega oblikovanja za pridobitev certifikata Dobrote 
Dolenjske, dr. Janez Bogataj, dr. Tanja Lešnik Štuhec.

t



VEČ NOVIC NAJDETE NA CAJTNG.COM

Premajhna aktivnost lahko pomeni usodno 
zamudo v življenju zlasti mladih generacij..

Dejan Smuk, predsednik Športne zveze občin Trebnje in Mirna: »Razvoj športne kulture predstavlja 
v praksi eno najpomembnejših nalog časa v katerega vstopamo. Premajhna aktivnost lahko pomeni 
usodno zamudo v življenju zlasti mladih generaciji, kar ima lahko dolgoročne posledice pri nadaljnjem 
razvoju. Prav je, da se tega zavedajo vsi tisti, ki odločajo o sredstvih, ki se namenjajo razvoju športa in 
športne infrastrukture.«

Trebnje po skoraj 40-tih letih končno le dobiva 
novo igrišče. Je bilo le-to res tako zelo potrebno 
ali je to le želja NK Trebnje?

Ne glede na potrebe NK Trebnje, je športno igri
šče v Trebnjem bilo potrebno obnove, saj se vanj 
ni vlagalo že več desetletij. Športna zveza občin 
Trebnje in Mirna je že v začetku tega leta predsta
vila idejni projekt ureditve tega igrišča in prav všeč 
nam je, kot pobudniku te ideje, daje izgradnja tega 
igrišča lahko vzorčni primer dobrega sodelovanja in 
dokaz, da je dobro sodelovanje ključ uspeha. Po
leg Športne zveze in našega nogometnega kluba 
so pri izvedbi tega projekta sodelovali še Osnovna 
šola Trebnje, Občina Trebnje in Krajevna skupnost 
Trebnje ter številni drugi posamezniki in podjetja. 
Zdaj lahko že zapišemo, da urejeno športno igrišče 
v Trebnjem ni več le pobožna želja, ampak postaja 
že dejstvo, kar nas športnike še posebno veseli. 
Na tem igrišču bodo svoj dom našli številni športni 
klubi in rekreativci.

Kaj se je zgodilo s starim nogometnim igriščem, 
ki pravzaprav niti ni bilo tako staro?

Tisto igrišče je bilo staro okrog 10 let in je bilo 
takšnih dimenzij, da ga prav nobena selekcija No
gometnega kluba Trebnje ni mogla uporabljati, saj 
za uradna tekmovanja v katerih nastopamo, ob
stajajo točna navodila kakšno mora biti igrišče, da 
dobi licenco za tekmovanje. Za rekreativno igranje 
nogometa pa je bilo tisto igrišče seveda še dovolj 
dobro, zato smo predlagali, da se ga previdno od
strani in uporabi v eni izmed večjih KS v naši občini 
in sicer v Dobrniču, Čatežu, Velikem Gabru ali v Dol. 
Nemški vasi. Tokrat je izbor padel na Dol. Nemško 
vas, kjer se igrišče že tudi postavlja. Menim pa, da 
morajo moderno rekreativno igrišče za nogomet 
čim prej dobiti vsaj tudi Dobrnič, Čatež, Veliki Ga
ber, Račje selo in Šentlovrenc, saj je nogomet naj
bolj popularen šport na svetu, igrajo ga v vsaki vasi, 
prav iz naštetih KS pa prihajajo v naš klub najboljši 
mladi nogometaši. Postavitev takšnega manjšega 
igrišča pa ni več takšen strošek, kot je to bilo morda 
nekoč. V sodelovanju z evropsko in slovensko no
gometno zvezo je možno takšna igrišča postaviti 
zelo poceni.

Pravite, da se v športne objekte ni dovolj vlagalo 
že lep čas. Na čem temeljijo te vaše trditve?

Športna infrastruktura v naši občini je zelo za
starela, zelo malo oz nič se ni vlagalo v športne 
objekte že dalj časa, kar kažejo tudi uradni podatki 
MIZŠ, kjer smo v Občini Trebnje tako po m2 pokri
tih, kakor tudi nepokritih športnih površin na zače
lju med vsemi občinami JV Slovenije. V zadnjih 4 le
tih, torej od 2009 do 2012, za kar obstajajo uradni 
podatki, smo v Trebnjem investirali 1,37€ na prebi
valca v športne objekte (slovensko povprečje 31€/ 
prebivalca), za športne programe pa smo v Treb
njem namenili 9,55€ na prebivalca (slovensko pov
prečje 21€/prebivalca). Žalosti tudi dejstvo, daje 
trend investiranja v športne objekte v upadanju, saj 
smo že pri tako malih investicijah v letu 2009 inve
stirali v športne objekte v Občini Trebnje le 2,9€ na 
prebivalca, leta 2010 1,9€ na prebivalca, leta 2011 
0,7€ na prebivalca, leta 2012 pa celo 0€. Ko sem 
lani prevzel vodenje Športne zveze občin Trebnje in 
Mirna, smo si zastavili cilj, da pomagamo lokalnim 
klubom pridobiti čim več sredstev za šport, tako iz 
občinskih, kakor tudi iz državnih virov, in sicer za 
obnovo in ureditev naših športnih objektov, kakor 
tudi za izvajanje programov. Ureditev igrišča pri CIK 
je že prvi rezultat tega našega prizadevanja.

Kako in na kakšen način ste se lotili ureditve 
športnega igrišča v Trebnjem?

Idejne ureditve športnega igrišča v Trebnjem 
smo se lotili celovito, preučili smo potrebe števil
nih naših športnih društev in to predstavili javnosti 
v začetku tega leta, skupaj z idejnim projektom. 
Ugotovili smo, da tako Kegljaški klub Trebnje, kakor 
tudi Nogometni klub Trebnje, uspešno delujeta, pa 
čeprav sploh nimata pogojev za delovanje doma, 
v našem mestu in zato tako treninge, kakor tek
me izvajata v drugih krajih, 20 in več kilometrov 
iz Trebnjega, kar predstavlja zelo velik, tako stro
škovni, kakor tudi organizacijski, zalogaj. Tudi ostali 
klubi, kljub temu, da po večini vadijo doma, pa zara
di dotrajanosti objektov niso bistveno na boljšem. 
Vemo pa, da imamo v Trebnjem tudi zelo uspešen 
strelski klub, mažorete, moto klube, borilne športe, 
golfiste, šolska športna društva in nenazadnje naš 
najuspešnejši športni klub, rokometaše.

Torej ste z zasnovo novega športnega igrišča oz 
centra ubili več muh na en mah?

Tako je, ureditev igrišča smo si zamislili kot cen
tralni športni objekt v Trebnjem, kjer bi svoje domo
vanje našli številni športni klubi. V dopoldanskem 
času igrišče koristi OŠ Trebnje za svoje potrebe, v 
popoldanskem in večernem času, pa je potrebno 
igrišče urediti tako, da bo to centralno zbirališče 
Trebanjcev vseh generacij. V idejnem projektu smo 
si poleg ureditve nogometnega igrišča zamislili še 
ureditev košarkaškega igrišča z umetno maso, ki 
bi bil lahko uporaben oz prijazen za uporabo tudi 
za ostale športe, kot so odbojka, badminton itd, 
pa tudi za vadbo mažoret, otrok iz bližnjega vrtca 
in borilnih veščin. Želimo si tudi ureditve tekaške 
steze s tartanom, kar bi zagotovo omogočilo ra
zvoj nekaterih atletskih disciplin, morda tudi usta
novitev trebanjskega atletskega kluba, ki je lahko 
odlična osnova za vse športnike, hkrati bi uredili 
igrišče za rekreativno igranje odbojke in rokometa 
na mivki. Načrtujemo tudi izgradnjo centralnega 
športnega objekta, v katerem bi našli domovanje 
številni trebanjski športni klubi, Športna zveza in 
pa predvsem Kegljaški klub Trebnje, saj bi v njem 
izgradili kegljaško dvorano, da bi naš Kegljaški klub 
končno dobil svoje domovanje in bi lahko nastopal 
pred svojimi navijači. Dvoetažni objekt smo si za
mislili tako, da bi bil zgornji del objekta urejen kot 
tribuna, od koder bi se lahko spremljale tekme, del 
bi bil namenjen tudi športnemu baru, kot ena naj
pomembnejših idej te zasnove pa je ta, da bi se ta 
objekt povezal z nadhodom nad Kidričevo cesto, ki 
bi služil prehodu otrok iz šole na igrišče, brez da bi 
prečkali zelo prometno cesto.

Izgradnja nadhoda nad Kidričevo cesto?

Da, ta nadhod bi moral biti po mojem mnenju, 
glede na lokacijo Osnovne šole in tega igrišča, že 
zdavnaj narejen. Varnost otrok mora biti vedno 
na prvem mestu, zato je izvedba takega nadhoda 
nekako logična posledica načrtovanja športnega 
igrišča v navezavi z Osnovno šolo.

Kakšne spremembe še načrtujete na tem 
igrišču?

Igrišče je v osnovi danes prehodno, saj ga šte
vilni prebivalci uporabljajo za najkrajšo povezavo 
med severnim in južnim delom mesta, ter med 
zahodnim in vzhodnim delom centra mesta, saj 
se dejansko nahaja v samem osrčju Trebnjega. V 
idejni zasnovi smo zato predvideli tudi izgradnjo 
peš poti na severnem delu igrišča ter povezavo na 
obstoječo pot, ki vodi po vzhodni strani igrišča in pa 
izgradnjo stopnic na zahodni strani igrišča. Tako bi 
vsem krajanom omogočili kratke mestne poveza-
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ve, igrišče pa bi lahko v nočnem času zaklepali in ga 
tako dolgo časa občuvali.

Kako predlagate, da bi rešili problem stalnih 
smeti in neurejenosti tega igrišča ter vandaliz
ma?

Vsa igrišča in športni objekti morajo dobiti svo
jega upravljavca, saj je praksa pokazala, da igrišča 
brez upravljavca nezadržno propadajo, če se zanje 
ne skrbi na dnevni bazi, zato je potrebno glede tega 
nujno ukrepati. To velja v prvi vrsti sedaj za novo 
igrišče pri CIK, saj so nas tudi prebivalci okoliških 
ulic opozorili, da se ponoči zbirajo na igrišču “obi
skovalci", zato je zjutraj igrišče polno smeti in ste
klovine in zato morajo otroci prvo uro telovadbe 
večkrat igrišče najprej pospraviti, da lahko vadijo. 
To je nesprejemljivo in to moramo čim prej uredi
ti. Torej nujno je, da igrišče takoj ob izgradnji dobi 
upravljavca, ki bo skrbel vse dni v letu za urejenost 
igrišča in njegovo koriščenje.

To so smeli načrti. A so realni?

Glede na finančne zmožnosti trebanjske občine 
smo prepričani, daje igrišče možno dokončati v ne
kaj fazah, vsekakor pa gaje možno urediti v enem 
županskem mandatu, če je za to dovolj volje. Če 
pa bi bili bolj uspešni pri pridobivanju državnih (in 
evropskih) sredstev za šport oz športno infrastruk
turo, pa je možno to igrišče in tudi ostala igrišča, 
urediti še prej.

Trenutno poteka prva faza obnove igrišča. Kaj bo 
v tej fazi urejenega, kakšna je višina investicije 
in kako ste zagotovili finančna sredstva?

V prvi fazi obnove bo urejeno nogometno igri
šče z umetno travo, ki bo dovolj veliko, da bodo na 
njem lahko igrale uradne tekme vse selekcije NK 
Trebnje do 11 let. Starejši otroci bodo še vedno 
morali potovati na treninge in tekme v Ivančno Go
rico in na Mirno, s katero smo letos zastavili sku
pno ekipo starejših dečkov, nogometašev starih 
do 15 let in že na prvi temi prepričljivo premagali 
nasprotnika, Na predlog svetniške skupine DROT, 
je občinski svet Občine Trebnje v začetku tega leta 
soglasno sprejel sklep, da se 50.000€ nameni za 
ureditev tega nogometnega igrišča. Ta znesek je po 
večini namenjen za zemeljska in ostala gradbena 
dela ter nakup umetne trave. Kar nekaj sredstev 
bomo morali zbrati s sponzorji in donacijami v No
gometnem klubu Trebnje, saj do te faze, kolikor naj 
bi se izgradilo igrišče z občinskimi sredstvi, ne bo 
dovolj urejeno, da bomo lahko igrali uradne tekme. 
Ni zagotovljenih kar nekaj osnovnih zadev, da bo 
igrišče pridobilo ustrezno licenco, za kar pa bomo 
morali kar sami poskrbeti v NK in za to pridobiti 
sredstva. Sami smo uredili že tudi garderobe, ki 
so nujne za igranje uradnih tekem, zagotovili smo 
ureditev zelenice okrog igrišča in njeno zatravitev, 
uredili bomo pitnik, KS Trebnje pa nam je priskočila 
na pomoč in zagotovila sredstva za razsvetljavo. 
Osvetlitev igrišča je nujna, saj je jeseni in spomladi 
vadba najbolj intenzivna, noč daljša in dan krajši in 
tako bomo lahko igrišče uporabljali do poznih ve
černih ur, kar je nujno potrebno zaradi številčnosti 
selekcij in velikega števila nogometašev. Sredstva, 
ki jih bomo morali še zagotoviti, po prvih ocenah 
presegajo 20.000€, zato že zdaj apeliramo na vse, 
ki jih zanima promocija preko našega kluba, da 
nam prispevajo sponzorska sredstva, ki jih bomo 
namensko vložili v ureditev igrišča,

Dejan Smuk:
IMadhod nad Kidričevo 
cesto bi moral biti po mo
jem mnenju, glede na lo
kacijo Osnovne šole in tega 
igrišča, že zdavnaj narejen. 
Varnost otrok mora biti ve
dno na prvem mestu, zato 
je izvedba takega nadhoda 
nekako logična posledica 
načrtovanja športnega 

igrišča v navezavi z 
■ Osnovno šolo.

Do kdaj predvidoma bodo dela potekala?

Osnovna ureditev igrišča, torej do preplastitve 
z umetno travo, je bila dokončana do sredine av
gusta. Od tu naprej je ostalo še kar nekaj dela, ki 
ga moramo opraviti mi v klubu s svojimi prijatelji in 
donatorji, da ne pustimo zadevo na pol dokončano, 
saj bi se v tem primeru na novo igralno površino 
kmalu naneslo blato in ostale smeti in bi igrišče 
kmalu bilo uničeno. Zato smo kot rečeno takoj ure
dili zemljišče okrog igrišča in ga zatravili ter zaščitili.

Kako pa bo s košarkarskim igriščem in ostalim 
po zaključenih delih na nogometnem igrišču?

Tekaške steze in nekdanjega odbojkarskega igri
šča v tej fazi ne spreminjamo. Smo pa v sodelova
nju s sponzorji in prijatelji NK Trebnje, tu predvsem
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mislim na podjetji Grada, Peter Agnič s,p. in Ce
mentni izdelki Goreč s.p. zagotovili, da smo neko
liko obnovili koše in jih zabetonirali ob nekdanjem 
odbojkarskem igrišču, tako da bo začasno urejena 
tudi rekreativna vadba košarke. KS Trebnje je tudi 
to igrišče osvetlila, tako da bo za rekreativno vadbo 
košarke zadovoljivo poskrbljeno.

Vrnimo se k vašim nogometašem. I\IK Trebnje, 
katerega predsednik ste, mora svoje treninge 
opravljati v drugih krajih, a vseeno beležite 
odlične rezultate, Trebnje je dobilo že prve 
nogometne reprezentante ...

Naš nogometni klub že tri leta nastopa v liga
ških tekmovanjih Medobčinske nogometne zveze 
Ljubljana, ki je članica Nogometne zveze Slovenije. 
Redno vadi okrog 100 mladih nogometašev med 
7 in 15 letom starosti. Ker v Trebnjem še vedno 
nimamo niti enega primernega nogometnega 
igrišča, niti primerne nogometne infrastrukture, 
opravljamo treninge in tekme na bližnjih igriščih, 
predvsem v Ivančni Gorici, za kar se temu klubu is
kreno zahvaljujemo, kakor tudi staršem naših otrok 
za vso potrpežljivost. Sicer že od samega začetka 
skrbimo za strokovno vadbo, vsi naši trenerji so si 
pridobili ustrezne licence NZS, kar se nam rezultat
sko že obrestuje. Naša selekcija otrok starih do 8 
let je bila letos najboljša na Dolenjskem, naši nogo
metaši do 11 let so si delili prvo mesto z NK Krka

iz Novega mesta, skupna ekipa Trebnje-lvančna 
Gorica, ki je združila nogometaše stare do 13 let, 
pa je zmagala v drugoligaškem tekmovanju in se 
je uvrstila v najboljšo, prvo ligo tega tekmovanja. 
V samo treh letih delovanja, so za nami izredni 
uspehi, dva naša nogometaša, pa sta že dobila tudi 
vpoklic selektorja v reprezentanco.

Kako po enem letu predsedovanja Športni zvezi 
občin Trebnje in Mirna vidite sodelovanje med 
športniki in ostalimi?

Zahvalil bi se številnim podjetnikom, ki podpi
rajo šport in vlagajo svoja sredstva v razvoj športa 
oz predvsem razvoj mladih športnikov. Pohvalil bi 
rad tudi številne entuziaste in volonterje v naših 
športnih klubih, brez katerih bi bil šport v naši ob
čini zelo težko tako uspešen, kot je. Kljub temu, da 
bom verjetno koga pozabil, velja omeniti družine 
Prosenik, Fortuna in Kovačič, brez katerih tako re
koč ne bi bilo moto športa, neumornih Nika Goleša, 
Dušana Jarca, Mirana Juraka, Milene Veber, ki de
setletja s kegljaškim klubom dosegajo odlične re
zultate, pa družino Zaletel, ki skrbi za razvoj golfa, 
Alojza Radija, Romana Šavriča, Davida Lipoglavška, 
Marka Mežnaršiča in ostale, ki skrbijo za to, da se 
Trebanjci že leta veselimo uspehov naših rokome
tašev, Darjo Korelc, Mašo Zarabec in njuno ekipo, 
ki nas vsako leto presenečajo z uspehi mažoret v 
evropskem merilu, Alena Štritofa, Jožeta Trlepa, 
Šenka Alukiča, Zvoneta Breznikarja za razvoj bo
rilnih športov, Franca Cuglja in njegovo ekipo, ki 
že desetletja skrbijo za razvoj strelcev. Tu so še 
številni rekreativni klubi in športniki, ki niso člani 
Športne zveze, pa tudi uspešno delujejo, kot so 
npr. kolesarji, tekači, šahisti,... Trebanjska športna 
družina je zelo množična, ob primernem vlaganju 
v športno infrastrukturo, pa se bo zagotovo še 
povečala, kar bo zagotovo prispevalo k boljšemu 
zdravju in kondiciji slehernega našega občana. V 
enem od zbornikov Ministrstva za šport so zapi
sali: "Razvoj športne kulture predstavlja v praksi 
eno najpomembnejših nalog časa v katerega vsto
pamo. Premajhna aktivnost lahko pomeni usodno 
zamudo v življenju zlasti mladih generacij, kar ima 
lahko dolgoročne posledice pri nadaljnjem razvoju." 
Prav je, da se tega zavedajo vsi tisti, ki odločajo o 
sredstvih, ki se namenjajo razvoju športa in špor- 

: tne infrastrukture. (BZ)

Izberite učinkovito promocijo - podarite svojim uporabnikom svežino!
Na voljo imate veliko standardnih oblik in vonjev, lahko pa vam izdelamo osvežilec popolnoma po vaših željah!
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Elizabeta Jevnikar iz Svetega Vrha 
soavtorica pisave, katero 
ekskluzivno uporablja l\IK Olimpija

V začetku leta smo u sodelovanju s podjetjem Halo pesek oz. Gradbena mehanizacija Kuselj grafičnim 
oblikovalcem ponudili izziv, ki se je glasil: "Izdelajte reklamo za omenjeno podjetje". IMa izziv sta se 
dejansko prijavili le dve osebi, kar je bistveno premalo za kolikor toliko spodobno »tekmovanje«. 
Škoda, kajti želeli smo dati grafičnim oblikovalcem, katerih je čedalje več, možnost, da se brezplačno 
predstavijo in si povečajo krog potencialnih strank. No, pa nič zato.

Elizabeta Jevnikar

Ravno tako kot (verjetno) še številni, je izziv “za
mudila” tudi Elizabeta leunihar iz Svetega Vrha 
pri Mokronogu, ki je svoje delo (izdelano reklamo) 
poslala šele pred kratkim. V predstavitvi dela in 
sebe je navedla nekaj, mimo česar pa vseeno ni
smo mogli. »Pred kratkim sem s sošolcem Luko 
Glgoulčem (mentorja: doc. Domen Fras, Nace 
Pušnik) oblikovala črkovno vrsto za drese nogo
metašev NK Olimpija, najin font je bil izbran in rea

liziran«, je zapisala.

Ker je NK Olimpija, ne glede na slabše sezone, 
vedno bila, je, in tudi bo - blagovna znamka (celo 
tudi na državnem nivoju), zmagati na natečaju pri 
eni taki "marki" pa ni mačji kašelj, smo se odločili, 
da ji namenimo nekaj naših vrstic.

Elizabeta Jevnikar je 21-letna študentka Gra
fičnih in interaktivnih komunikacij na Naravoslov- 
notehniški fakulteti, vzporedno pa študira tudi 
Kozmetologijo na Fakulteti za farmacijo. Grafika jo 
je vedno zanimala, odkar pa na tem področju tudi 
študira, se je njena strast zanjo le še povečala,

»Ko sem januarja naletela na vaš poziv za obli
kovanje reklame, sem revijo shranila in se odločila, 
da se bom odzvala. Zaradi študijskih obveznosti 
sem z delom nekoliko odlašala«, je o našem izzivu 
povedala Elizabeta, ki pa je zaradi svojega uspe
šnega dela na drugem področju vseeno dobila 
"svojih pet minut”.

Glede sodelovanja z NK Olimpijo pa naša bralka 
pove: »V bistvu ni šlo ravno za natečaj, ampak za 
seminar v okviru fakultete. Oblikovanje je potekalo 
v drugem semestru študijskega leta 2013/14, ura

dna novinarska konferenca NK Olim
pija s predstavitvijo dresov in pisave 
pa je bila 17.7.2014. NK Olimpija je 
med 16-tlml prispelimi idejnimi pre
dlogi izbrala pisavo cuspis, katerega 
avtorja sva Luka Gigovič in jaz, ome
niti pa moram tudi najina mentorja 
doc, Domna Frasa in Naceta Pušnika, 
saj je šlo za skupinski projekt«

In kaj je bilo tisto, zaradi česar so 
v Olimpiji Izbrali ravno predlog naše 
Elizabete? »Glavni značilnosti njune 
pisave sta dobra berljivost imen igral
cev in dinamična kombinacija ostrih 
zaključkov ter zarez pri številkah. To 
slednje izraža ostrino Olimpijinega 
najslavnejšega simbola - zmaja«, je

\evnikar i

■

L Pisava, katero sta zasnovala (in z njo zma
gala) Luka in Elizabeta. (Foto: Nace Pušnik)

v predstavitvi seminarja zapisal doc. Domen Fras.

Naša Elizabeta Jevnikar je torej (skupaj s kole
gom) avtorica lastne pisave, katero so za svojo, za
enkrat za dobo enega leta, zakupili v NK Olimpija, 
Pa če to ni uspeh ... Bravo, Elizabeta! (BZ)

V Gorenjem 
Medvedjem 
selu iz sodov

iztekalo odpadno olje
V četrtek, 4. 9. 2014, ob 9.35 je v kraju Go

renje Medvedje selo v občini Trebnje, pri pe
skokopu na divjem odlagališču, iz dveh 100 
litrskih sodov iztekalo odpadno olje. Izteklo je 
približno 15 litrov olja. Gasilci PGD Trebnje so 
zavarovali kraj in preprečili nadaljnje iztekanje. 
Do onesnaženja okolja ni prišlo. O dogodku so 
bile obveščene pristojne službe. (MJ)
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Le kako so prišli sodi do tu? 
Išče kdo povzročitelja?
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Klopotec bg letos 
klopotal v Šentlovrencu

Društvo vinogradnikov Trebnje je letos prvič v vinograd postavilo klopotec 
kot priznanje za osvojeno Veliko zlato medaljo za pridelano vino cviček. Me
daljo in klopotec je letos dobil mladi vinogradnik Tadej Rakar iz Šentlovren- 
ca. Tadejev cviček je bil letos ocenjen 16,24 točke. Klopotec mu bo klopotal 
na Rakarjevem hribu v Šentlovrencu do naslednjega leta, ko ga bo dobil 
vinogradnik, ki bo osvojil na prihodnjem ocenjevanju Veliko zlato medaljo 
oziroma največ točk za pridelani cviček.

Naj spomnim, daje v trebanjsko društvo vinogradnikov vključenih 270 čla
nov, in daje bilo na ocenjevanju cvička le nekaj manj vzorcev, ki so vsi po vrsti 
dobili zelo dobre ocene. In še: Tadej je najmlajši vinogradnik v društvu, ki se je 
potegoval za tako laskavo oceno; cviček je pridelal 100 metrov od reke Teme
nice, na nadmorski višini manj kot 300 m in s tem tudi 'podrl' stereotip, daje to 
cenjeno dolenjsko vino mogoče pridelati samo v »gurah«.

Ko so mu člani Društva vi
nogradnikov Trebnje postavljali 
klopotec na rob vinograda, je 
podpredsednik društva Martin 
Meglič, pripravil posebni prilo
žnostni nagovor, v katerem je 
mladega Tadeja posebej po
hvalil, mu iskreno stisnil roko in 
čestital.

Tadej je v zahvali dejal, da si 
bo prizadeval, da bo klopotec 
odslej stalno nad Šentlovren- 
cem. Posebej pa se je zahvalil 
svojemu mentorju, stricu in 
prijatelju Franciju Rakarju, ki 
mu je pomagal, da je osvojil 
ta laskavi naslov. Da Tadejevo 
priznanje ni naključno, pa zgo
vorno pričajo priznanja, ki jih je 
prejel doslej za svoje vinogra
dniško ustvarjanje. (BP)

Rekli so
... o baznih postajah, ki so pokonci spravile številne obča
ne, ki živijo ob železniški progi

Dušan Skerbiš, župan občine Mirna: "Občina Mirna ni 
izdala nobenega soglasja, ustanovljeni smo bili 1. julija 2011, 
lokacijsko informacijo za to postajo je izdala Občina Trebnje 

^ leta 2010. Na občini smo spregledali, da se bo postavljal 
stolp v naselju, vesel sem, da so prebivalci Gomile in Brezovice tako 
ozaveščeni."

... za Dolenjski list o tem, kdo je izdal lokacijsko informacijo za izgradnjo
baznih postaj

Pflilem Drčar, občinska svetnica v 05 Mirna: "Stroka ima 
' A ^ ] različna mnenja, mi se v stroko ne moremo spuščati, saj

! zato nimamo potrebnih kompetenc. Če se poraja zgolj dvom, 
’ je pač potrebno ukrepati. Pomembno dejstvo - zakaj smo 

tako proti, je predvidena komercializacija teh postaj, saj bodo v prihodnje 
nameščeni razni oddajniki, različnih operaterjev. To je razlog, da gradijo na 
državnih površinah in ne potrebujejo posebnih soglasij in dovoljenj"

.. za Cajtng o razlogu, zakaj so v Cl Gomila in Brezovica proti postavitvi
bazne postaje v njihovi bližini

itvi
hn,

WT ‘"X Rupert Gole, župan občine Šentrupert: "Osebno sem proti 
|i£>| vsesplošnemu nasprotovanju in protestiranju proti vsemu, 

kar naj bi se postavljalo. Obstajati bo moralo merodajno 
|Č*V strokovno mnenje, tudi v zvezi z vplivom oddajnikov, ki jih 

postavljajo na slovenskih železnicah. Pričakoval sem dialog, a se je doslej 
izkazalo, da nimajo sogovornika in da investitor, to je ministrstvo za infra
strukturo in prostor, dela po svojih načrtih."

Vladimir Prosenili, krajan Trebnjega: "Medtem dela 
* pri Mercator centru nemoteno tečejo. Kot kaže je ljudem v
*■' ■ Starem trgu povsem vseeno, kaj imajo v svojem naselju ali

^ *3 pašo neobveščem. Mislim, da bi bilo tole dovolj vzpodbude,
da ukrepajo. Sploh, ker vsi vemo, daje pri Mercator centru že postavljen 
en oddajnik mobilne telefonije. In ne vem - zakaj je treba v oddaljenosti 
lOOm imeti dve bazni postaji. Ker realno ne bi rabili nobene. Odajniki 
so nameščeni še ob avtocesti, v Obrtni coni na poslovnem objektu, na 
Osnovni šoli, na Občini, v zvoniku cerkve in seveda na Vrhtrebnjem je zelo 
močna oddajna komponenta. A ŠE NI DOVOLJ?

lojin nacrtm.

enih krajan Trebnjega: "Medtem dela

i neodziv na gradnjo bazne postaje pri Mercator centru
ikrat še nihče ni vedel za grad

Brane Prainih, krajan Šentlovrenca: "V "moji" K5 se do- 
gaja nasilje nad krajino in življenjskimi razmerami... Pretekli 

1 ^ ' vl teden je bila ustanovljena Civilna iniciativa proti gradnji kakr- 
* ^ šnih koli oddajnikov na območju KS Šentlovrenc, medtem pa 

občinski veljaki, ki so soodgovorni za nastale razmere, hodijo od vasi do 
vasi in "nabirajo" volilne glasove..."

60STISCE BARBARA
PRI MARJAMI D.O.O., KRMEU 51, KRMEU; 

TEL: 07/8184123; GSM: 031/652 429

NAGRADNA IGRA! 
SKENIRAJ ME!
MED PRVIMI 100-TIMI, KI ME 
SKEMIRATE, IZŽREBAMO NAGRADO - 
NEDEUSKO KOSILO ZA DVE OSEBI!

• PRI NAS VAM NUDIMO ... 
NEDEUSKA KOSILA, JEDI 
PO NAROČILU, PIZZE, 
MALICE. CHATERING...

• SPREJEMAMO... 
NAROČILA ZA 
TORTE IN POTICE

• NUDIMO PRIMEREN PROSTOR ...

ZA OHCETI, ZABAVE IN 
OSTALE ZAKUUCENE 
DRUŽBE D0130 UUDI
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Pohvala delavcu/em Komunaleo...........
nam niso všeč, bolj po redko pa se spomnimo, da obstajajo 
tudi pohvale. Le-te so v tem temačnem obdobju, skozi katere

ga že leta "hodimo”, še toliko bolj dobrodošle.

“Danes moram pohvaliti delavca Komunale Trebnje, ki 
je bil zadolžen za košnjo občinskega dela rondoja in pripa
dajočega zemljišča, saj je pokosil mejo tako, kot je treba. 
Bi se morali delavci, ki so zadolženi za košnjo državnega 
dela zemljišča okrog rondoja, zgledovati po njem" je na FB 
zapisala Trebanjka Karmen Starič (na sliki).

Ker smo želeli, da pohvala ne obstane pri tistih nekaj FB 
uporabnikih, ki bi to prebrali, smo jo povzeli in jo z veseljem objavljamo na na
ših straneh. Še več, o pohvali smo obvestili tudi direktorja JP Komunala Trebnje
Stanka Tomšiča

Direktorje v pogovoru povedal, da osebe ne želi posebej izpostavljati, da pa 
ga bo pohvalil osebno, v uradnem delu odgovora pa dejal:

"Na Komunali včasih 
sprejemamo tudi kritike 
našega dela in ob njih 
poskušamo v naprej de
lati bolje. Vsakokrat pa se 
veselimo, če občani opa
zijo naša prizadevanja, 
da je bilo delo kvalitetno 
opravljeno. V zadnjem 
času je bilo kar nekaj ta
kih primerov. Tudi v pri
hodnje se bomo trudili, 
da bi na vseh področjih 
dela, ki jih opravljamo še 
izboljšali kakovost naših 
storitev. Želimo postati 
prepoznavno, zaupanja vredno podjetje v ponos tako uporabnikom naših stori
tev kot vsem štirim občinam, lastnicam podjetja. Ob vsakem primeru posebej, 
ko občani opazijo dobro opravljeno delo Komunale, sem na svoje sodelavce zelo 
ponosen. Potrebno je povedati, da imamo na Komunali veliko delavcev, ki delo 
opravljajo odgovorno, predano in strokovno".

Prepričani smo, daje pridnih delavcev pri nas še veliko, zato se vsi, ki to ste, 
najdite v teh vrsticah.

Še enkrat smo dokazali, da radi grajamo, še raje pa pohvalimo. Če poznate 
tudi vi koga, ki si zasluži pohvalo, nam to sporočite (info@cajtng.com). Polep
šajte nekomu dan, če si to zasluži... Saj veste, kako vedno pravimo: "Tako malo 
je potrebno, da smo srečni..." (TK)

Naši bralki je bilo všeč, da je dela- 
vec Komunale pokosil tudi občinski 

del zemljišča okrog rondoja.

VRTKO - SLAK Darjan Slak s.p.

041/204-046

Vrtnarske storitve
že fe rt/ zrtjert Je " fcbfe ,

E
- Obrezovanje sadnega

in vseh ostalih vrst drevja

- Obrezovanje cipres

- F rezanje vrtov

- Košnja zelenk.vinogradov 
in brežin

- Zasaditev vseh vrst rastlin

- Cepljenje sadnega drevja

- Prezračevanje travne ruše

Vrtci v našem okrogu 
dodobra zapolnjeni
Ena izmed nalog vsake Občine je tudi zagotovitev 

otroškega varstva. Preverili smo - kako so zapolnjeni naši vrtci, 
koliko otrok je ostalo pred vrati?

« »... J**' - • •

V Trebnjem so, kot poroča ravnateljica vrtca Vlasta Starc prejeli 197 

vlog za varstvo otrok, v svoje enote pa so sprejeli 131 otrok (121 vrtec 
Trebnje, 6 Dobrnič, 4 enota Romano). Na čakalnem seznamu je ostalo 32 
otrok, ki pa, še dodaja, starostno ne izpolnjujejo pogojev za sprejem.

Na Mirni so prejeli 35 vlog, sprejeli pa so 27 otrok. Na čakalni listi je tako 
ostalo 8 otrok, a ti, kot poroča Anica Marinčič prihajajo iz drugih občin, 
dva otroka pa tudi starostno ne izpolnjujeta pogojev za sprejem.

V Šentrupertu so, kot pravi vodja vrtec Antonija Berk Nemec, sprejeli 
vse otroke, tj. 25 otrok. Na čakalni listi ni torej nobenega otroka.

Polona Kralj Zupančič : vrtca Mokronog pa poroča, da so sprejeli 133 
otrok satere so razdelili v 7 starostnih skupin, v enoti Jasli I pa so ostali 

4 otroci na čakalni listi. (TK)

S 07/304 13 19

ONAS-
Postali smo partner in zastopnik 
številnih uveljavljenih blagovnih 
znamk, tako slovenskih, kot tudi 
tujih, s področja notranje opreme 
stanovanj, hiš in pisarn, pomemben 
del ponudbe pa je tudi leseno 
stavbno pohištvo. Odlikuje nas 
strokovnost, neprestano 
izobraževalna področjju trendov, 
oblik in upoi^fbŠSččjaterialov ter 
nrinraulipnogjfilposlušanie želja 
kupcev.

ZAKAI IZBRATI 
POHIŠTVO RAJ?
Trudimo se, da so izdelki iz naše 
ponudbe cenovno konkurenčni. Z 
individualnim pristopom vam 
pomagamo tudi pri izbiri. Na podlagi 
naših točnih izmer vam izrišemo 
naročeno pohištvo in vam ga 
natančno vgradimo. Da vaš prostor 
zadiha v popolni celoti, vam 
svetujemo tudi pri izbiri dekorjev in 
dodatnih materialov.

Obrtniška ulica 20, Trebnje 
07/30 41 319, 051/335-133 

info@pohistvo-raj.si 
www.pohistvo-raj.si



i % Samuel Pate še vedno med najboljšimi 
tenisači v državi, starša gradita igrišče

Uspehe Samuela Paleta v Cajtngu spremljamo že kar nekaj let, v bistvu od takrat, ko se je njegova 
mama Urška prvič opogumila in nas obvestila o uspehih njegovega sina. Sedaj je Samuel že tako velik, 
da ima svoj FB profil in ravno na njem smo opazili njegov nov veliki uspeh.

"Z Blažem Vidovičem sva zmagala med
narodni turnir v dvojicah na Ptuju. V finalu 
sva premagala Italijana in Madžara", je za
pisal Samuel, pod zapisom pa so se seve
da zvrstile čestitke številnih prijateljev in 
znancev, čestitkam pa se s ponosom pri
druži tudi trener iz novomeškega teniškega 
kluba, kjer Samuel trenira.

A verjetno ne bo več dolgo tako. Starša, 
oče Dean in že omenjena mama Urška, mu 
v bližini Kamnega potoka (KS Štefan) gradi-

i
Z

-
*

Trebanjski Wimbledom pred 
cca dvema mesecema..

bo vsak nadebuden tenisač" pove oče Dean, tudi 
sam odličen tenisač, ki bo po novem tudi osebni 
trener Samuela. Pa ne le njega, po stopinjah očeta 
in brata stopa tudi sestrica, ki bo, kot pove Dean, še 
boljša od Samuela, če bo ta sedaj, ko prihajajo tista 
leta, začel popuščati pri treniranju.

Cilj oz. želja Patetovih je teniško igrišče tudi nad- 
kriti, sčasoma pa se tudi preseliti na Kamni potok, 
da bi imeli vse skupaj še bolj na dosegu roke. Ob 
tako jasno začrtani viziji smo prepričani, da jim bo 
vse to tudi uspelo in da bomo o naših mladih teni- 
sačih še brali... Srečno! (BZ)

ta teniško igrišče. "Manjka še mivka 
in seveda ureditev okolice ...", je pred 
že skoraj dvema mesecema zapisal 
Dean, med tem časom pa je igrišče 
že dobilo pravo podobo.

Igrišče ima opcijo tudi igranja no
gometa na njem, to pa je tudi šport, 
s katerim se Samuel občasno ukvar
ja. V le-tega ga je vpeljal njegov stric 
Marko Pate, ki je sicer trener mladih 
nogometašev na Mirni, svojo trener
sko kariero pa je začel pri NK Trebnje.

Sicer pa tudi teniško igrišče ne bo 
namenjeno le Samuelu. "Dobrodošel

Sudoku
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OPTIKA

DVA PARA
Vafmlu^

STEKEL ZA CENO ENEGA!*
Akcija velja od 1. 9. do 31. 12. 2014.

Slika je simbolična. V primeru naročila dveh cenovno 
različnih stekel, so zastonj cenejša.

OKULISTIČNI PREGLEDI
NA ZDRAVSTVENO 

KARTICO

NOVO MESTO
Seidlova 16

070 660 670
pon-pet 9:00-19:00 
sob 9:00-12:00

BREŽICE
Pleteršnikova 1
070 660 660
pon-pet 9:00-19:00 
sob 9:00 -12:00

OBIŠČITE NAS TUDI NA SPLETU:

<5l-/\<=IV,/^M<=rR.CZOIV

Ljudska Optika Glasmaher, Stušek Dejan s.p. 
Pleteršnikova 1, 8250 Brežice
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Za 1,54 milijona evrov vredno naložbo 
uspešno kandidirali na državnem razpisu

Občina Mirna je - potem ko je prijavo na razpis oddala prvi dan razpisa, 5. maja 2014 štiri sekunde 
čez polnoč - 12. septembra 2014 prejela tudi sklep o prejemu 866.500 evrov iz Evropskega sklada za 
regionalni razvoj. Gradnja na 1,54 milijona evrov ocenjenega vodovoda Zabrdje-Praprotnica se bo tako 
vendarle lahko začela.

Naložba zajema izgradnjo vodovodnega sis
tema Zabrdje-Praprotnica, v okviru katerega bo 
zgrajenih 9.132 m cevovodov, črpališče z vrtino 
Zabrdje, črpališče z vrtino in vodno akumulacijo 
Praprotnica z vmesnim prečrpavanjem in vodo
hran Koren s prostornino 200 m3. Za izgradnjo je

imela občina že pred prijavo na razpis pridobljeno 
gradbeno dovoljenje in izbranega izvajalca del, tako 
da tokratnemu prejemu sklepa sledi podpis pogod
be z izvajalcem in kmalu že tudi uvedba v delo,

Gradnja vodovoda Zabrdje-Praprotnica se bo 
tako lahko začela ...

Občini Mirna in Trebnje želita tako urediti vodoo- 
skrbo na mejnem območju občin, in sicer za naselja 
in zaselke, ki še nimajo urejene vodooskrbe izjav
nega vodovodnega sistema - v občini Mirna so to 
Praprotnica, Stara gora, Mlada gora in Sela.

..Mislim, da smo lahko presrečni vsi, sploh tisti, ki

smo brez vode gor, tako daje to res izredno vesela 
novica za nas. Ta projekt je tudi nekaj časa trajal - 
mislim, da se trudimo že skoraj dve leti in smo zdaj 
nestrpno čakali kar nekaj mesecev, glede na krite: 
rije, ki so bili. Zdaj je prišel tisti srečen trenutek, da 
lahko začnemo tisto operativno delo, iz katerega 

bo tudi razvidno, da se rezultati bližajo. 
Lahko pa rečem, da se je tudi celotna 
občinska ekipa zelo izkazala, zelo so 
se angažirali, posebej še župan. Lahko 
rečem, da je bil osebno zelo angažiran," 
veselja in pohval ne skriva Vlado Sto
par, predsednik iniciativnega odbora za 
izgradnjo vodovoda.

„Na Občini Mirna smo pripravili iz
redno dober projekt za vodovod Stara 
Gora-Praprotnica, ki ni potreboval do
polnitev, zato smo takšen razplet tudi 
pričakovali. Prebivalci iz tega območja 
bodo tako do konca prihodnjega leta 
dobili kakovostno oskrbo s pitno vodo, 
s čimer bomo med drugim preprečili 

tudi odseljevanje iz tega območja, izboljšali same 
življenjske pogoje in kakovost življenja. Povečali pa 
bomo tudi požarno varnost in pospešili razvoj tu
rizma in gospodarstva," je zadovoljen župan Dušan 
Skerbiš, ki je skupaj s sodelavci občinske uprave 
prijavo na razpis štiri sekunde čez polnoč tudi od
dal.

Prvotni razpis je predvideval razdelitev 32 mili
jonov evrov, odprt pa je bil do porabe sredstev, zato 
je bilo ključno, kdaj je bila prijava oddana. Gospo
darsko ministrstvo je s sklepom sredstva povečalo 
na nekaj več kot 72 milijonov evrov, sklep o tem pa 
objavilo v Uradnem listu RS 29. avgusta 2014. (PK)

A
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Sem Blanka Pust, rojena Kozole, 26.6.19652 
stanujoča Gubčeva ulica 3, na Mirni. Zaposi 
sem v UKC v Ljubljani, na Kliničnem oddelku |fl 
kirurgijo srca in ožilja kot koordinator promocm 
zdravja in zdravstvene vzgoje - vodja tima. Po 
poklicu sem diplomirana medicinska sestra z 
magisterijem iz zdravstvene nege.

za. svetnici) v obilni Mirna

Blanka Pust
Spoštovane občanke in občani!

Na letošnjih lokalnih volitvah kandidiram v občini Mirna, volilni enoti 
1. Kandidaturo so podprli Alenka Kozole in skupina volivcev. Kot 
občinska svetnica se bom prioritetno zavzemala za izboljšanje kakovosti 
življenja v skrbi za sočloveka v občini Mirna z naslednjimi deli:

> urejanje obvoznice mimo Mirne ter dokončanje in ureditev glavne ceste 
s križišči, pločnikom od stanovanjskih blokov proti Sotli in s tem 
zagotovljena varnost občanov;

> ureditev ceste od vrtca mimo nekdanjega Preventa in Ljudske tehnike 
do križišča z Glavno cesto, preplastitev cest na Rojah, Gubčevi, 
Spomeniški, Jamski, Rožni ulici in Pod gozdom;

> ureditev kolesarskih poti;

> ureditev in dokončanje obrtne oziroma industrijske cone ter s tem 
odprtje novih delovnih mest;

> skladen, enakomeren razvoj celotne občine s spoštovanjem zakonodaje 
in moralnih vrednot;

> enake možnosti društvom za delovanje v občini;

> redno oskrbovanje že obstoječih površin za rekreacijo in športno 
dejavnost občanov;

> kandidiranje in pridobivanje sredstev iz evropskih skladov za dobrobit 
občine Mirna.

Ne želim, da te zapisane besede ostanejo le na papirju ampak, da 
se udejanljo z vašimi zaupanimi glasovi!

Na Mirni bodo 
podelili štiri ob
činske štipednije

MIRNA, 10. september 2014 - Občina Mirna je 
objavila razpis za podelitev štipendij za dijake 
in študente v šolskem oziroma študijskem letu 
2014/2015. Rok za prijavo je 2. oktober.

Pri dodelitvi štipendije se upošteva šolski oziro
ma študijski uspeh (dijaki povprečna ocena najmanj 
3,6, študenti pa najmanj 8,0), letnik izobraževanja 
in dosežek na izvenšolskih področjih, kot so izobra
ževanje, kultura, umetnost, šport...

»Štipendije so namenjene uspešnim dijakom 
in študentom, da laže pridobijo želeno izobrazbo. 
Za občino je vlaganje v človeške vire pomembno, 
zato bomo zdaj že tretje leto zapored podelili štiri 
štipendije, in sicer predvidoma dve dijaški in dve 
študentski, ki so namenjene za izobraževanje v 
tekočem šolskem oziroma študijskem letu," pravi 
višja svetovalka za družbene dejavnosti mag. Va
lerija Jarm.

Okvirna višina štipendije za dijake bo 125 evrov 
mesečno, za študente pa 160 evrov mesečno. 
Razpis bo zaključen najkasneje 15 dni po seji Ko
misije za štipendiranje, ki poda končni predlog za 
dodelitev štipendij, na podlagi katerega Občinska 
uprava Občine Mirna kandidatom izda odločbe, ki 
so temelj za podpis pogodbe o štipendiranju. (PK)

bomo sodelovali s svojimi kandidati 
in programom na lokalnih volitvah 5. 
oktobra 2014 v občinski svet občine 
Mirna.

Kandidati, ga. Ana Popit, ga. Jožica 
Brajer, ga. Marija Smolič, g. Anton 
Starič, g. Dušan Jakopin, g. Jože 
Šlajkovec in g. Janez Bračko, bomo 
nastopali v volilnih enotah in 
zagovarjali program za izboljšanje 
kakovosti življenja, gospodarski 
razvoj občine in nova delovna 
mesta, kakor tudi spoštovanje 
pravnega reda in drugih vrednot.

Na zboru stranke DeSUS 00 Mirna 
smo se tudi soglasno opredelili in 
podprli kandidaturo ter program, kije 
razvojno usmerjen za vse občane 
občine Mirna, kandidata za župana 
občine Mirna, g. Dušana Skerbiša.

Lepo vas vabimo na volitve!

Skupaj v lepšo prihodnost!
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Na pikniku KMN Rem seje kljub slabemu 
vremenu tudi letos družilo okoli 200 ljudi

Kljub deževni soboti so člani KMN Rem, na čelu z vodjo kluba Dragom Perparjem, 7. septembra 2014, 
izpeljali že 13-ti tradicionalni piknik za vse prijatelje in simpatizerje tega nogometnega kluba.

metrov višje. Prijatelji in 
simpatizerji Rema, so 
se, seveda v družbi svo
jih partnerk, poveselili, 
zmotil pa jih je le direktor 
Rema Igor Kastelic, ko je 
podelil pokale in praktič
ne nagrade.

Tudi tokrat so se mize 
šibile pod raznoraznimki 
slanimi in sladkimi do
brotami, seveda pa ni 
manjkala niti (grenka) 
osvežilna pijača v obliki 
Karlovačkegapiva. (JK)
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L Pogled z igrišča na lokacijo, 
kjer se je odvijal piknik.

Glavni organizator piknika Drago Perpar se 
ob tej priložnosti zahvaljuje sponzorjem piknika, 
to pa_so: Rem d.o.o., Krovska dela Smolič Štefan 
s.p., ŠD Šentrupert, ŠD Šentlovrenc, ŠD Dolenja 
Nemška vas, Galaksija, Pasji salon Ajša, Ekspres 
prevozi Marko Prpar, Mr. AG DJ, Kos Bos, TKZ Kra
mar Zvone s.p., Dana Industrijska prodaja, Stavbno 
kleparstvo Martin Janežič, Stavbno kleparstvo Jože 
Smolič, Mala plus d.o.o. Metlika & Karlovačko pivo, 
Krovstvo kleparstvo Slavko Saje, Zlatarstvo Tadina, 
Vilmont, TGM Matjaž Brezovar s.p., Frizerski studio 
Trim in Cajtng.

Tudi letos se je v sklopu piknika odigral turnir, 
katerega so se ob ekipi KMN Rem udeležile še tri 
povabljene ekipe - ŠD Dolenja Nemška vas, ŠD 
Šentrupert in SD Šentlovrenc. Tokrat so imeli naj
več uspeha nogometaši Šentlovrenca, ki so v finalu 
premagali Šentruperčane, ekipa iz Dolenje Nemške 
vasi pa je bila v tekmi za 3. mesto boljša od Re- 
movcev.

Pa rezultati seveda tudi tokrat niso bili najbolj 
pomembni, bolj pomembno je bilo tisto, kar se 
je pred, med in po tekmah dogajalo nekaj deset

TUDI POKAL ZA 4. MESTO DOBRODOŠEL 
- Ekipa KMN Rem je od 13-tih turnirjev, koli
kor se jih je do sedaj odigralo, zmagala na kar 
11-tih, na enem pa je zasedla 2. mesto. Letos 
so REM-ovci torej dosegli najslabši rezultat do
slej, a je vodja ekipe Drago Perpar našel odgo
vor tudi na to. "Pokala za 4. mesto še nimamo 

v vitrini, tako daje - za spremembo - tudi ta 
dobrodošel", je v šali dejal.

Začenja se nova sezona 
plesnih tečajev, tudi letos 
predviden plesni vikend

Plesna šola Art, ki že skoraj desetletje (edina plesna šola, ki deluje v Treb
njem) uči plesne korake Trebanjce in okoličane, je tudi letos že razpisala 
termine ...

"S tečaji pričnemo 21, 25. 
in 26. oktobra. To je čez dober 
mesec, a je zaradi izrednega 
zanimanja prav, da interesenti 
pohitijo s prijavami", uvodoma 
pove vodja Plesne šole Art 
Mateu* lerman
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Na svoj račun boste tudi 

letos prišli prav vsi. "Učili se 
bomo osnovne plese, ki so si
cer primerni za vse generacije 
in vse priložnosti, nismo pa pozabili na mlade. Za njih bomo letos organizirali 
delavnice swinga, a o tem bi raje v naslednji številki" še pove Jerman, ki tudi letos 
za plesalce pripravlja plesni večer in celo plesni vikend.

"V sodelovanju z Galaksijo že nekaj let organiziramo plesne večere, kjer lahko 
zaplešete vse plese, ki se jih naučite na tečaju. Ker pa želimo parom poleg teča
jev ponuditi dodatno sprostitev in druženje, bomo letos organizirali tudi plesni 
vikend, kjer lahko pan v objemu morja in sonca svoj prosti čas namenijo učenju 
plesa, druženju in zabavi. Tako tudi letos organiziramo že 12. plesni vikend, ki bo 
tokrat potekal v Umagu in sicer od 10. do 12. oktobra."

Sprostitev, druženje, zabava... vse to je ples. Združitev prijetnega s koristnim 
vam je tudi to sezono omogočeno, in to čisto blizu. V Plesni šoli Art v Trebnjem.

i -r 
k varr
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jL7% Lažne obljube, realizacija 
in poročilo!

V avgustu 201A smo v gospodinjstva prejeli Poročilo pravnomočno obso
jenega župana občine Trebnje Kastelica v mandatu 2011-2014. Ko sem to \ 
poročilo temeljito prebral in ga primerjal s podobnim poročilom iz prejšnjega i 
mandata 2006-2011, in ga primerjal z njegovim pisnim Programom za mandat j 
2011-2014 (berite »lažnimi obljubami«), sem se zgrozil! Kako si lahko nekdo, | 
ki je na funkciji župana druge najpomembnejše občine na Dolenjskem, privošči | 
toliko laganja, »mešanja hrušk in jabolk« in zavajanja občanov, volivcev, dav
koplačevalcev. V to zadnje poročilo je Kastelic dajal celo fotografije, ki so bile ; 
posnete v prejšnjih mandatih, katere še toliko bolj dokazujejo, kako zna zavajati 
ljudi. Še celo svojo osebno sliko je nalimal iz prejšnjega mandata! Kaj vidimo iz 
teh primerjav:

Ko sem mu kot podžupan 
dopovedoval, da naj ne zavaja 

ljudi z lažmi, mi je nazaj zabrusil, da 
raja s časom itak vse pozabi, kar 

obljubiš«.

Na komunalnem področju je pisno obljubil, da bo uredil Cera Globoko in za
gotovil odprtje sodobne tovarne, s ciljem do 90 % recikliranja. Nič od tega! Le na 
funkcijo je namestil podžupana Prparja, ki je bil eden od tistih, ki so bili najbolj 
PROTI odprtju sodobne tovarne Cera Globoko, Obljubil je gradnjo kanalizacijskih 
sistemov Ponikve in Grm. Nič od tega! Sedaj pa obljublja »študijo« na Ponikvah. 
Obljubil je krožišče pod gradom v Trebnjem, priključek na hitro cesto pri Tre- 
lesu in navezavo za Dobrnič med motelom in bencinsko črpalko. Nič od tega! 
Obljubil je ureditev obvoznice Dobrnič in zahodnega priključka izvennivojske 
povezave z regionalno cesto v Štefanu ter ureditev krožišča Štefan. Nič od tega! 
__________________________________ Obljubil je, da bo »pred

nostno« zagotovil pločnik 
ob cesti Dolenja Nemška 
vas - Gorenje Ponikve in 
obnovo mostu preko reke 
Temenice. Nič od tega! 
Obljubil je »vitalno« ure
ditev centra Trebnjega v 
prometnem, komunalnem

in energetskem smislu. Nič od tega! Pod centrom Trebnjega so še danes stare 
zlizane betonske kanalizacijske cevi, ki puščajo kot rešeto, nesnaga pa se izliva 
v podtalnico in vodotok. Glede energetike sem še jaz kot podžupan pripravil 
celoten projekt za ekološko daljinsko ogrevanje Trebnjega na lesno biomaso 
(lesne sekance), kjer bi vsi (šola, vrtec, javni zavodi, bloki, hiše ...) privarčevali 
skoraj polovico denarja pri ogrevanju in pripravi tople vode, v mestu pa bi dihali 
čisti zrak, saj bi bila kotlarna izven mesta (v bližini Trima), dimni plini iz kotlarne 
bi se vračali nazaj v sistem, vse pa bi investiral koncesionar, tudi hišne priključke 
v individualnih hišah, Projekt je dobil na občinskem svetu visoko večinsko pod
poro in zeleno luč za takojšnjo gradnjo, Kastelic pa je v tem mandatu vse skupaj 
dobesedno »zašuštral«, saj sploh ni imel okoli sebe ekipe, ki bi znala to izpeljati! 
Obljubil je posodobitev železniških prehodov v Velikem Gabru in na Veliki Loki 
ter obnovo in razširitev sedaj preozke in nevarne ceste Trebnje - Repče. Nič 
od tega! Obljubil je WI-FI brezžične internetne povezave za »vse večje kraje« 
v občini Trebnje. Nič od tega, razen za del Trebnjega. Obljubil je projekt za gra
dnjo osrednjega Kulturnega centra v Trebnjem in dokončanje načrtov za špor
tno dvorano. Ne boste verjeli, obljubil je ureditev načrtov ter izgradnjo večjega 
nogometnega stadiona, celo z vzhodno in zahodno trubuno za gledalce. Nič 
od tega! Ko sem mu kot podžupan dopovedoval, da naj ne zavaja ljudi z lažmi, 
mi je nazaj zabrusil, da »raja s časom itak vse pozabi, kar obljubiš«. Obljubil je 
preureditev bivše Dolenjke v knjižnico, Nič od tega! Še danes se knjižnica sti-

E1EKTB0 SPElir
Darko Špelič s.p., Trubarjeva 3, Trebnje 

Gsm: 040 787 372; E-pošta: d.spelic7@gmail.com

elektro inštalacije
poslovni objekti 
stanovanjske stavbe 
novogradnje 
prenova instalacij v zi 
adaptacije 
vzdrževanje

Piše: lože Povšič

ska v pretesnih in nefunkcionalnih prostorih. Obljubil je ustanovitev gimnazije v 
Trebnjem v letih 2012-2013. Nič od tega! Čisto »nategovanje« ljudi, za osebno 
bolno željo po funkciji, ki si je ne zasluži! Obljubil je ... obljubljal je ...! Izvršil pa 
skoraj nič v tem mandatu! Vse glavne investicije: zdravstveni dom, šole v Dolenji 
Nemški vasi in Dobrniču, in drugi javni objekti, so bili zgrajeni v prejšnjem man
datu, pod drugo ekipo. Saj menda vem, bil sem organizator otvoritev in bil tam 
fizično prisoten. Tudi novi vrtec v Trebnjem je bil zgrajen v prejšnjem mandatu, 
saj sem bil kot podžupan večkrat na gradbišču, kjer so se izvajala zaključna dela. 
Kastelic ga je v tem mandatu le »slavnostno« odprl! V poročilu se je Kastelic 
tudi »hvalil« z zadevami, ki so za občine obvezne službe in prav zato občina tudi 
dobi naš davkoplačevalski denar v obliki dohodnine in drugih davkov.

Podžupanja Nada Pepelnak pa je v poročilu iskreno priznala, daje le »spre
mljala« delo in življenski utrip občine Trebnje in je »ugotovila«, da so Trebanjci 
»zelo delovni in kulturno bogati«. Ja, za podžupansko plačo bi marsikdo »spre
mljal« delo in življenski utrip drugih ljudi. Gospa se sploh ne zaveda, da je funk
cija podžupana - delati, delati in še enkrat delati. Ne pa spremljati druge in spra
ševati na občinskem svetu o zadevah, ki bi jih morala ona sama kot podžupanja 
narediti, urediti ali izvršiti.

Tudi podžupan Silvester Prpar je v poročilu neokusno zavajal, ko je napisal, 
da se je »vedno trudil za enakomerni razvoj vseh krajevnih skupnosti v občini«, 
Težko je najti človeka, ki bi bolj kot on vlekel samo na svojo stran in za svoj inte
res in se ob tem še sočno po krjaveljsko prepiral z drugimi.

Iz dokazov, rezultatov in obljub vidimo, daje bil Kasteličev mandat 2011- 
2014 skupaj z njegovo nesposobno politično ekipo (ki jo je tako moral imeno
vati, ker nima »hrbtenice«) najslabši mandat v zgodovini občine Trebnje! Če bi 
ljudje podrobno poznali stanje v Kasteličevi politični ekipi, bi se samo križali!

Spoštovani svojci umrlih!
Človek v svojem življenju ne sme biti nikoli sam. Še posebno ne ob 
tako težki preizkušnji, kot je smrt bližnjega. Ker se zavedamo pomena 
zadnjega slovesa, vam želimo, glede na dolgoletne izkušnje, ponuditi 
profesionalno uslugo. Na voljo smo vam, ne glede na dan ali uro.

031/611 538 in 041/514 233
POGREBNA SLUŽBA NOVAK, Sašo in Mateja Novak s.p., Stara cesta 12, Straža
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Špela iz sova Gostilna išče 
šefa, ki ni bila izbrana v šefovo 
ekipo, je naša soobčanka

Moua sezona resničnostnega sova Gostilna išče šefa je zagotovo tudi letos 
veliko Slovencev prikovala pred male zaslone, le peščica teh pa verjetno 
ve, da se je v njem, žal le za nekaj dni, pojavila tudi naša Špela Ostanek iz 
Šentlovrenca.

Špela je delovala zelo samozavestno, pripravila 
tudi dobro ponudbo, a žal ostala »prekratka«. Ni si pri
dobila zaupanja šefa Bineta Volčiča in končala tek
movanje že v predizboru. Škoda, kajti bilo bi zanimivo j 
spremljati Špeline umetnine, nenazadnje pa se je že v j 
teh nekaj dneh, kot je bilo videti, lepo ujela z ekipo oz. | 
sotekmovalci.

Špela Ostanek "V življenju se vse zgodi z razlogom in tudi meni 
se je. Žal nisem bila izbrana v šefovo ekipo in sem v 

drugem avdicijskem dnevu, kot ste si že ogledali, izpadla. To pa ne pomeni, da 
bom odnehala z učenjem in raziskovanjem v kulinaričnih vodah. Prav nič ni
sem užaljena, ravno nasprotno, dobila sem nov zagon, ki sem si ga po poškodbi 
in rehabilitaciji zelo želela. Celo poletje nisem mogla kuhati in sem kar malo 
zarjavela, kar se tiče kreativnosti
in motivacije. Šef Bine Volčič, mi 
je dal lepo brco v rit, da se bom 
ponovno premaknila in naredila 
kaj novega, slastnega in blago
dejnega za vaše borbončice", je na 
svojem FB profilu zapisala Špela, 
nato pa nadaljevala:

»Sef Bine Volčič, mi je dal lepo 
brco v rit, da se bom ponovno 

premaknila in naredila kaj novega, 
slastnega in blagodejnega za vaše 

borbončice.«

"5 polno paro že komponiram nove projekte in seveda tudi nove krožnike. V 
svoji kuhinji sem omejena pretežno na domače, avtohtone sestavine, saj smo 
izletniška kmetija, tak krožnik sem pripravila tudi šefu. V prvi verziji sem že

lela pripraviti, rulado iz piščan
čjega fileja s slanino v lešnikovi 
skorji, nakar sem ugotovila, da 
bi me piščančja rulada v pičlih 
30-tih minutah pokopala že prvi 
dan, saj je gotovo ne bi uspe
la pripraviti pravilno. Tako sem 
se odločila za piščančji file z bio 
sezamovimi semeni. Krožnik je 
bil pripravljen s sezonskimi in 
domačimi sestavinami - ajdovo 
kaša sortirano v smetanovo - 
Jurčkovi omaki, pisana gomoljna 

zelenjava in piščančji file s sezamom", je opisala Špela...

A očitno ta kreacija šefa, kljub temu, da laikom izgleda odlično, ni prepričala ! 
in Špela bo morala srečo, pa nenazadnje tudi prepoznavnost, iskati znova. V 
Cajtngu ji pri tem, ker tudi njej privoščimo uspeh, z veseljem pomagamo. Če si 
želite poskusiti Špeline specialitete, stopite na izletniško kmetijo Kazina v Šen- 
tlovrenc. Pa dober tek... (JK)

Poplave v naših krajih 
»odnesle« tudi mirnski tepih

»Ode mirnski tepih«, je na FB zapisal Matjaž Mrak, eden od dveh trenerjev 
(drugi je Franci Jurečič) skupne nogometne ekipe NK Mirna-Trebnje U15, ko 
je nogometno igrišče na Mirni preplavila voda.

Mirnčani so lahko upravičeno 
ponosni na že kar 46-letno zgo
dovino svojega nogometnega 
kluba, nedvomno pa so lahko 
ponosni tudi na svoje psrednje 
nogometno igrišče, katerega so 
v zadnjih letih dodelali tako zelo, 
da se lahko kosa celo z najbolj
šimi oz. najlepšimi v državi. Zato 
niti ne čudi zapis trenerja mirn- 
sko-trebanjskih nogometašev, 
ki je ob poplavljenem igrišču z 
žalostjo ugotovil, da je šlo po 
zlu veliko truda vloženega v sta
dion. Prepričani smo, da bodo 
Mirnčani tudi tokrat znali stopiti 
skupaj in igrišče spraviti v staro 
stanje, saj bodo pri tem ne
dvomno imeli podporo s strani 
nogometašev, njihovih staršev, 
uprave kluba, ostalih Mirnčanov, 
pa nenazadnje tudi občinskega 
vrha.

Zgolj za informacijo tistim, ki manj spremljajo nogomet - letos sta selekciji 
Mirne in Trebnjega U1B združili moči in sestavili skupno ekipo. Prvi rezultat je že 
tu, saj so »fuzbalerji« že v prvi tekmi zabeležili zmago, medtem ko je lanska mirn- 
ska selekcija Ul 5 v celi sezoni zabeležila zgolj dva remija. Bravo, nogometaši!

Kdaj bo mirnsko igrišče, ki velja 
za enega lepših, spet postalo 

»mirnski tepih«? (Foto; Matjaž Mrak)
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»Je to bob 
ob steno?«

Je to normalno, da ti drža
va postavi sredi vasi ob železnici stolp visok 35 
metrov? Večjega kot cerkveni zvonik, ki tam dela 
podobo naselja že najmanj 700 let, pa pri tem 
krajani ne morejo niti pisniti, kaj šele razpravljati 
o primernosti?

Vse to samo zaradi tega, ker se je gospoda v 
EU spomnila, da železnice niso med seboj inte
grirane, ker ima vsaka država svoj sistem. OK, to 
je v redu, napredek je potreben! Samo ne tako in 
na takšen način kot seje lotilo zadeve slovensko 
Ministrstvo za infrastrukturo in prostor. Na nede
mokratičen, za ljudi poniževalen, da ne zapišem 
zahrbten način, pri čemur so jim zaradi pasivno
sti izdatno pomagale občinske »struktura«. Ne 
samo na trebanjskem, ampak tudi v širšem slo
venskem prostoru.

Torej: zaradi boljšega radijskega signala bodo 
po Sloveniji postavili 270 stolpov, visokih 35 me
trov, na katerih bodo digitalne radijsko-signalne 
naprave, ki naj bi signal usmerjale v smeri s progo 
z namenom, da bo izboljšali železniško varnost in 
odpravili zamude vlakov? Nekje omenjajo, da bo 
to koristilo tudi preusmeritvi tovornega prometa 
iz cest na železnice (o čemur sicer lahko beremo 
že vsaj 30 let). Samo v trebanjski občini namera
vajo postaviti več takšnih stolpov: V Gabru, Šen- 
tlovrencu, na Loki in v Trebnjem. Bolj razvpita po
stavitev stolpa je še na Gomili, kjer so organizirali 
tudi Civilno iniciativo. Povsod na takšnih lokacijah, 
kjer bodo stolpi res moteči.

S temi stolpi bodo seveda popolnoma degradi
rali okolje in naravo, ki jo že tako načenja siceršnji 
razvoj in s tem pasti uničenja bivalnega prosto
ra. Ampak to še ni vse: »investitorji« pravijo, da 
škodljivega sevanja ne bo. V zvezi s škodljivostjo 
sevanja pa si niso enotni niti strokovnjaki, ki sicer 
priznavajo, da na nekaterih višinah in v nekaterih 
smereh presega dovoljene količine. »Železniški« 
pravijo, da so snopi sevanja usmerjeni na progo. 
OK, ampak dolenjska proga ima čudne ovinke in 
kako bodo sevanje 'krivili' po progi, da ne bo uha
jalo na ljudi, ne ve nihče.

Govorimo lahko še o številnih drugih vpraša
njih, ki vzbujajo zle slutnje inmotijo ljudi. Na pri- 

L mer: »Ali po naši utečeni navadi ne bodo na te 
stolpe sredi naselij začeli 'jutri' nameščati še

druge naprave, ki bodo sicer zagotavljale signal pa 
tudi sevale na vse možne načine?«

Če seštejemo in odštejemo vse prednosti in 
slabosti (teh je v očeh prebivalstva trenutno naj
več), pa vsekakor ne moremo mimo dejstva, da 
Investitor (torej država in v njenem imenu ome
njeno ministrstvo) vse skupaj gradi po sistemu 
»vzdrževalnih del vjavno korist« za kar se skladno 
z zakonodajo ne izdaja gradbeno dovoljenje in je 
dovolj Sklep javne agencije za železniški promet 
RS, ki investitorju dovoljuje gradnjo, ne glede na 
to ali gre za zahteven, manj zahteven... ali eno
staven objekt.

Nateg, da boli glava!

"Odlog gradnje za nekaj dni 
in predlog novih lokacij, kijih bodo 

(morda?) »železničarji« sprejeli, je oči
tno samo pesek v oči. Stolpi pač bodo, 

morda premaknjeni za kakšen meter 
sem ali tja."

Pojdimo naprej: V zvezi javno razpravo in v zve
zi z obveščanjem javnost lahko zapišem, da le-te 
praktično ni bilo. Kdaj in kdo je lahko dal kakšno 
pripombo? Če se gradi na državni lastnini, posebej 
pa, če gre za vplive iz območja, ki ga upravlja dr
žava na druga, je treba izdelati temeljite presojo 
vpliva na okolje. In presoja vplivov je bila menda 
celo narejena, a nikjer javno obravnavana. S tem 
je ministrstvo kršilo Aarhuško konvencijo, po ka
teri mora biti javna obravnava in razgrnitev njen 
sestavni del. Ker obravnave ni bilo, bi moral ta
kšno gradnjo torej takoj ustaviti.

In še: Kdo naj brani naš, vaš, torej skupen inte
res v prostoru kjer živimo. Logičen odgovor: ob
čina in župan, ki jo predstavlja. Vse skupaj morda 
še ne bi bilo tako katastrofalno, če bi občine (vsaj 
njihov upravni del) in župani reagirale vsaj letošnjo 
pomlad (informacije o gradnji so bile sicer posre

dovane že pred nekaj leti).

Ministrstvo za infrastrukturo in prostorje na
mreč 30. maja letos na občine naslovilo pismo z 
naslovom: »Uvedba digitalnega radijskega siste
ma (G5M-R) na slovenskem železniškem omrež
ju - informacija za tangirane občine,« v katerem 
so sicer skopo pojasnili kaj nameravajo. Toda, glej 
ga zlomka, nič ni bilo, noben župan ni reagiral, do
kler se niso zgrozili ljudje, ki so videli kaj so pričeli 
graditi v njihovi okolici in začeli ustanavljati Cl ter 
pošiljati različnim naslovom protestna pisma.

En sam župan na našem območju je javno pri
znal, da je storil napako in ni reagiral tako kot bi 
moral, ter obžaloval, da je do tega prišlo. Vsaj to in 
za priznanje klobuk dol! Ni sicer dovolj, da priznaš 
napako in se pokesaš, treba je tudi oceniti zaradi 
česa je nastala in kakšne so posledice.

Končno smo dočakali, da so v torek, 9. sep
tembra na velike pritiske občanov in Cl župani 
le povabili v Trebnje predstavnike ministrstva, 
izvajalca del in nadzora s katerimi naj bi dogovo
rili, da bi bil potek gradnje, predvsem pa umesti
tev stolpov v prostor za občane sprejemljivejši. 
Pogovor ni bil obetaven, zaključki pa so bili kilavi, 
čeprav je Alojzij Kastelic, trebanjski župan, ki je v 
imenu vseh ostalih županov razpravo vodil, sku
šal ublažiti posledice, za katere je v veliki meri, 
kot je že omenjeno, kriv tudi sam. Predstavniki 
ministrstva so vztrajali na svojih okopih, ljudje pa 
so seveda skušali dokazati, da le-ti nimajo prav, 
in da so nujni bistveni popravki njihove zamisli. 
Župani so sicer na zboru podpirali krajane in jim 
dajali prav, žal pa je to vse prepozno, kajti biro
krati se težko premaknejo. Odlog gradnje za nekaj 
dni in predlog novih lokacij, ki jih bodo (morda?) 
»železničarji« sprejeli, je očitno samo pesek v oči. 
Stolpi pač bodo, morda premaknjeni za kakšen 
meter sem ali tja.

Predvsem pa je ta gospodarsko-finančni pro
jekt tako težak (za slovenske razmere itak) in v 
igri toliko denarja, da je le malo upanja, da bi se 
kaj premaknilo. ■

■ ■ ■

041589 243
Tadej Lorbek s.3.. Debenec 23, Mirna

PQSREBRE3R 
P0K0PHUŠKE 
STORITVE

0KLE5ER
Rudimo vam vse storitve na enem mestu 

in se trudimo biti najboljši in najugodnejši.

Ohlešen d.o.o., K Roku 26. Rovo mesto: Tel.: 07/33 70 200 - non stop
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Danijel Ocepek: "S preferenčnimi 
glasovi želim priti v občinski svet!"

Na listi DSD, ki je del Združene Levice, smo opazili tudi ime našega kolumnista Danijela Ocepka, sicer 
v Trebnjem poznanega tudi kot podjetnika in poročevalca iz občinskih sej (Trebanc.net). Zanimalo nas 
je - kako to, da se je odločil za kandidaturo in še posebej - kako ocenjuje možnosti za izvolitev, saj je 
naveden šele na zadnjem mestu liste DSD (v 3 volilni enoti; KS Trebnje, KS Račje Selo, KS Štefan)...

V politki si aktiven že dlje časa. Kako to, da si 
se odločil kandidirati, in kako to, da si se odločil 
kandidirati na listi DSD-ja?

Resje, v politiki sem tako ali drugače aktiven že 
več kot desetletje. Pred dobrimi 12 leti sem ugoto
vil, daje politika tista, ki ureja naša življenja, politiki 
pa so tisti, ki jo ustvarjajo. Ker že takrat nisem bil 
zadovoljen s predstavniki, je bil to tudi glavni ra
zlog za moje aktiviranje v politiki. Seveda sem ta
krat gledal na vse skupaj drugače kot danes. Moje 
prioritete so bile takrat druge, drugačne, morda 
ne tako široke, nikoli pa nisem spreminjal svojih 
osnovnih načel glede delovanje politike. Od nekdaj 
mi je bilo najbolj sporno pri strankah in politikih to, 
da delajo nekaj drugega, kar obljubljajo svojim vo- 
lilcem, občanom in državljanom. To je tudi razlog, 
da nikoli nisem želel delovati v strankah - oportu
nistov in demagogov, da se kulturno izrazim. Se
daj, ob razmisleku za nazaj, lahko z zadovoljstvom 
ugotovim, da sem osnovna načela le dopolnjeval in 
nadgrajeval. Načelo, kateremu sem vedno sledil, 
je, da morajo o pomembnih odločitvah soodločati 
tudi občani oz. državljani. Jasno je, daje bila velika 
napaka politike zadnjih 24 let, ko se je - namerno 
- ograjevala od civilne družbe. Politiki nas enostav
no ne poslušajo in ne slišijo, ko za nas ustvarjajo 
politiko, mi pa nosimo posledice njihovih interesnih 
odločitev, tako lokalno, kot tudi nacionalno. Ve-

»Sam sem želel, da me uvrsti
jo na 9. mesto. Ne zato, da bi se izogi
bal odgovornosti, ampak ker želim priti v 
OS s podporo ljudi meni osebno! Menim, 
daje funkcija občinskega svetnika preveč 

resna, da bi tam sedeli taki, ki niti ne 
vedo, kaj se obravnava!«

daje h 
k res

sel sem nastanka Združene Levice, ker je končno 
prišlo do politične tvorbe z iskrenimi cilji (govorim 
na državnem nivoju), to pa je - prekiniti dosedanjo 
prakso politike kapitala in z iskrenim pozivom dr
žavljanom k sooblikovanju politike. Torej, želja po 
odprtosti lokalne politike, ki sedaj to ni, želja po so
delovanju občanov pri oblikovanju politik, kar nam 
sedaj ni omogočeno in želja po prekinitvi trenutne 
kapital politike - to so poglavitni razlogi, poleg vseh 
ostalih, zakaj sem se odločil kandidirati na listi DSD, 
ki je koalicijska partnerica Združene Levice.

Omenil si, da si imel nekoč druge prioritete. Ka
tere so bile prioritete takrat in katere so sedaj?

Ko sem začel delovati v politiki, sem bil star 22, 
23 let, torej je nekako logično, da so bile takrat moje 
prioritete predvsem povezane z mladino, mojimi 
vrstniki in našo situacijo v občini Trebnje. Iskreno 
sem delal na tem, da se področje mladine uredi. Kot 
sem sedaj opazil, sem bil očitno za eno desetletje 
prehiter. Delalo se je na ustanovitvi mladinskega 
sveta, ustanovili smo zavod za mladino, potekali 
so dogovori za skupne mladinske prostore, neke 
vrste mladinski center, in še vrsto drugih stvari. Bil 
sem podpredsednik Turističnega društva Trebnje v 
časih, ko je Trebanjski koš resnično presegel okvirje

lokalne vaške veselice, seveda po zaslugi vseh, ki 
smo takrat delali v društvu - od članov do najbolj 
zaslužne za to, takratne predsednice. Žal, kot reče
no, za vrsto stvari očitno ni bil pravi čas in je zaradi 
različnih razlogov marsikaj zamrlo, tudi ker ni bilo 
pravega posluha in razumevanja na strani občine.

Ko si ustvariš družino, se zaposliš, se priorite
te spremenijo, bolje rečeno, zamenjajo vrstni red. 
Vsekakor mladinska vprašanja, kljub določenemu 
napredku, še zdaleč niso rešena in jim bo potreb
no še bolj prisluhniti, predvsem pa jim pomagati, 
če seveda želimo, da mladi delujejo in ustvarjajo v 
lokalnem okolju. Seveda pa je za okolje, v katerem 
bo mladina odrasla, potrebno tudi poskrbeti in ga 
urediti. Pomembna je kakovost življenja v občini 
Trebnje, ali javni zavodi zadovoljivo opravljajo ser
vis in da bodo mladi našli svojo zaposlitev ali sa
mozaposlitev v domačem kraju. To so nekako tiste 
prioritete, če lahko tako rečem, s katerimi se sedaj 
ukvarjam. Kot predstavnik staršev v svetu zavoda 
Vrtca Mavrica Trebnje vidim sliko, s čim se javni 
zavodi v občini Trebnje soočajo, in tako vidim, kako 
nekatere stvari delujejo narobe, katere je potrebno 
urediti. Težko namreč pristajam na neracionalne 
in nesmiselne nakupe in projekte, ki niso v širšem 
družbenem interesu, na drugi strani pa javni zavodi 
iz leta v letu prejemajo manj sredstev iz občinske
ga proračuna, zgodi se, da niti toliko, da bi imeli za 
osnovno delovanje, kaj šele sredstva za izboljšanje 
kakovosti storitev. Za takšne stvari potem vsi ob
čani plačujemo iz lastnih žepov, seveda malo po 
malo, da manj boli. Samo poglejmo položnico ko
munalnih storitev zadnjih 4-ih let. Po novem letu 
bo še višja, kar verjeno nobeden od kandidatov za 
župana še ni, ali pa sploh ne bo povedal. Še manj 
pa verjetno kakšen kandidat za svetnika, a o tem 
se bo odločalo. Soočamo se s težavo pomanjkanja 
prostorov v osnovni šoli, o čemer se občinski svet 
do sedaj še ni resno niti pogovarjal. Težave s pro
stori so ponovno tudi v vrtcu, da o zakreditiranosti 
občine in čem drugem sploh ne govorim. Zamolča
nih bo tudi vrsta drugih stvari, kar pa seveda ni prav 
in tovrstno prakso želim spremeniti, seveda bolj 
učinkovito in aktivno, kot sem jo lahko do sedaj, ko 
sem lahko le poročal v živo o dogajanju na občin
skih sejah. Seveda marsikomu že to ni bilo po godu!

Omenjal si demagogijo in oportunizem v politič
nih strankah. Bi želel kaj več povedati o tem?

Ne. Menim, da odpiranje »starih ran« nima 
nobenega smisla za prihodnost, in to velja za vsa 
vprašanja preteklosti. Moram pa poudariti, da mi ni 
žal, da sem šel čez to pot, ker sem se veliko naučil, 
še več spoznal in videl, kaj so v resnici razlogi za 
marsikatero situacijo v občini in Sloveniji, Jasno je, 
da - politika lastnega žepa ne pelje nikamor, ker ta
kšna politika ima samo en cilj in to ni ne t.i. leva in 
ne t.i. desna politika, še najmanj pa takšna politika 
koristi nam, našim otrokom in našim vnukom.

Ali lahko na kratko našteješ nekaj področij na 
katerih boš aktiven, če boš izvoljen za svetnika?

Huh, težko, bom poskusil. Sodeloval sem pri 
nastanku programa liste DSD za Trebnje in po moji

oceni je to pravi program za razvoj občine Trebnje. 
Zajema prav vsa področja, zato ga lahko v celoti 
sprejmem kot svojega. Zagotovo pa se bom bolj 
posvetil, kot sem omenil, vprašanjem povezanih z 
mladino, delovanjem javnih zavodov, razvoju obči
ne na področju pomoči gospodarstvu, torej delov
na mesta in razvoju turistične ponudbe in turizma.

Si na zadnjem mestu liste DSD v 3. volilni enoti, 
v občinski svet želiš priti s preferenčnimi glaso
vi. Bo uspelo?

To bodo odločili volivci. Ob povabilu Gregorja Ka
plana na listo DSD, sem sam želel, da me uvrstijo 
na 9. mesto. Ne zato, da bi se izogibal odgovorno
sti, ampak ker menim, da je funkcija občinskega 
svetnika resna funkcija, saj si glasnik in zastopnik 
vseh občanov. Zato sem mnenja, da ti morajo 
občani močno zaupati in verjeti vate, da te na to

funkcijo izvolijo. Žal so sedaj v občinskem svetu v 
večini sedeli svetniki, ki so tja prišli samo zato, ker 
so bili prvi na listah posameznih strank. To pa se je 
v veliko primerih poznalo tudi na njihovem delu in 
angažiranosti. Ko sem kot poročevalec za Trebanc. 
net obiskoval seje, sem opazil, da sem bil na dnevni 
red in vsebino bolj pripravljen kot marsikateri sve
tnik. Žal je med njimi tudi veliko takšnih svetnikov, 
ki so prišli le zaradi sejnin in »razgibavanja rok«, v 
4-ih letih pa so morda spregovorili stavek ali dva, 
pa še to ne v povezavi s samo problematiko oz. 
vsebino točke. To si lahko tudi vsak ogleda na po
snetkih občinskih sej. Zato sem vesel, da volilni sis
tem omogoča izvolitev s preferenčnimi glasovi. Na 
ta način imajo občani resnično možnost in vpliv na 
sestavo občinskega sveta in izberejo tiste ljudi za 
svetnike, za katere menijo, da bodo to delo opra
vljali resno in odgovorno, da bodo to njihovi glasniki 
in zastopniki.

Veliko si povedal. Bi še kaj?

Ja, povedal sem že veliko, a imam še vedno ob
čutek, da premalo. Zato bi vse bralce Cajtnga pova
bil k obisku moje spletne strani na http:/danijelo- 
cepek.si, kjer povem še več. Ravno tako me lahko 
pokličete (041 942 911), mi pišete (danijel(o)net.si) 
ali me, kakor se reče - pocukate za rokav, kjerkoli 
me boste videli. Če sem vas oz. vas bom s svojimi 
stališči, pogledi in mnenjem prepričal, pa bom vesel 
za vsak vaš preferenčni glas za številko 9 na listi 
DSD v 3. volilni enoti. Naj ponovim še enkrat, kar 
sem pred kratkim že tudi zapisal; »Ne pričakujte 
sprememb na bolje, če volite isto«. ■
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Pan Jan v Ivančni Gorici odprl 
nov salon vozil Škoda

Vabljeni na vadbo 
možgančkov

V petek, 12. septembra 2014 ob 15h jev Ivančni Gorici potekala slavnostna 
otvoritev novega prodajnega salona vozil Škoda. Lastnik le-tega je uspešno 
trebanjsko družinsko podjetje Pan lan, ki ima sicer že 23-letno zgodovino.

Nov salon Avtohiše Pan-Jan v 
Ivančni Gorici je prvi Škodin salon 
v Sloveniji, ki je opremljen v skladu 
z novim, poenotenim videzom. "S 
svežim, bolj vabljivim videzom je še 
prijaznejši in v njem se boste počutili 
še bolje", pravijo v Škodi.

Pri znamki Škoda se zavedajo, da 
so razstavni saloni prvi fizični stiki 
kupca z znamko, zato so sklenili po
sodobiti in poenotiti videz prav vseh 
svojih salonov.

mobilov, med katerimi so bili seveda 
tudi Škoda Octauia, Slovenski avto 
leta 2014 in Škoda Superb, poslov
ni avto leta 2014. Obiskovalcem je 
bilo podrobneje predstavljeno tudi 
Hudobro financiranje in nadstan
dardno Škodino 6-letno jamstvo

Humanitarno društvo Taja že tretje leto zapored pripravlja Brain Gym 
delavnico. Starši usmerjajo otroke v Brain Gym iz različnih razlogov, 
najbolj pogosto jim želijo olajšati učenje.

Na dogodku so bili prisotni pred
stavniki podjetja Porsche Slovenija, 
župan Ivančne Gorice in nastopajoči 
- Nuša Derenda, Matjaž Javšnik, Sti
ski kvartet in DJ Yoco.

V Pan Jan-ovem salonu je bilo ob 
otvoritvi moč spoznati celotno linijo 
preprosto pametnih Škodinih avto-

Vabljeni tudi v Pan Jan-ov salon v 
Ivančno Gorico. V salon, ob katerem 
zaigra srce... (TK)

Letošnja tri urna se 
bo prepletala z vsebi
no osnovnih vaj brain 
gym-a, vseživljenjskih 
refleksov in osnovne 
taktilne integracije. 
Delavnica bo 25.10. v 
Trebnjem. Prijave (ime, 
priimek, naslov, tel. 
št.) in vprašanja spre
jemamo na mail dru- 
stvo.taja@gmail.com. 
Vabljeni do zapolnitve 
mest.

Pan Jan-ov Škoda salon v Ivančni Gorici.

Brain Gym je izobraževalni program je sestavljen iz preprostih, lahkih 
gibalnih vaj, ki vzpodbujajo delovanje možganov za učinkovito učenje in 
tako omogoča otrokom vseh starosti, da optimalno izkoristijo svoje poten
ciale. Vaje izboljšajo koncentracijo, spomin, komunikacijo, branje, pisanje, 
matematične spretnosti, govorne sposobnosti, organizacijske spretno
sti, razumevanje, motivacija, samozaupanje obvladovanje stresa ... Starši 
usmerjajo otroke v Brain Gym iz različnih razlogov, najbolj pogosto jim želi
jo olajšati učenje. Telovadba za možgane pomaga tudi pri drugih vedenjskih 
problemih kot so avtizem, disleksija, dispraksija, motnje pozornosti... Vaje 
so nadvse lahke in jih otroci z veseljem opravljajo.

(Suzana Vencelj, Humanitarno društvo Taja)
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DeSim DeSUS
Demokratična 
stranka upokojencev 
OO Trebnje

Ekipa Vrtko Slak zmagovalka 
2. Golažijade na Ponikvah

Drage volivke, spoštovani volivci,

pred nami so zelo pomembne, morda celo najpomembnejše 
volitve. Pred nami so volitve, ki odločajo, kdo in kako bo vodil 
občinoTrebnje v naslednjem 4-letnem mandatu.

V stranki DeSUS, Demokratična stranka upokojencev Slovenije, 
se bomo seveda še naprej zavzemali za tiste vrednote, zaradi 
katerih nam tudi sedaj zaupate. Mladim in delavnim želimo 
omogočati zaposlitve, starejšim občanom in upokojencem pa 
dostojno življenje. Invalidom želimo zagotoviti varstvo, socialno 
ogroženim pa pomoč. V Domovih za starejše je potrebno 
zagotoviti ustrezne kapacitete, starejšim pa pomoč na domu. 
Mladim je potrebno omogočiti šolanje in štipendiranje, po končani 
šoli pa zaposlitev. Želimo aktivno sodelovati pri razvoju podeželja 
in urejati infrastrukturo po vaseh. In nenazadnje - želimo 
transparentno in občanom bolj prijazno občino in občinsko 
upravo.

Že v minulem času smo dokazali, da imamo pokončno držo in 
bogate življenjske izkušnje, da branimo socialno državo, da želimo 
sožitje vseh generacij in da želimo vsem občankam in občanom 
zagotoviti človeka dostojno življenje. Stranka DeSUS ni 
obremenjena s tajkunstvom, niti s pojavi razslojevanja na bogate 
in revne. Smo pomemben člen v verigi solidarnosti. Zahtevamo, da 
se sliši naš glas in pravica, ki izhaja iz našega minulega dela. Mi 
jesen življenja živimo za svoje otroke in svoje vnuke.

Drage volivke in spoštovani volivci,

Člani DeSUS-a si bomo prizadevali za vzpostavitev takih razmer 
v občini, ki bodo omogočale ustvarjati in ohranjati skupno dobro 
na načelih jasnosti, zakonitosti, gospodarnosti, s poudarkom na 
poštenosti, varstvu okolja ter uravnoteženem razvoju občine.

Ne dovolimo, da gre trebanjska politika mimo nas. Pojdimo na 
volišča in izrazimo svojo voljo. Čas je za lepšo prihodnost vseh 
ljudi, ki živimo v naši občini!

VABIMO VAS, DA PODPRETE NAŠE 
KANDIDATE ZA OBČINSKI SVET, Tl PA SO:

1. volilna enota
1. Gliha Mirko, Cesta 15, Veliki Gaber
2. Kastelic Darinka, Dolga njiva 12, Velika Loka
3. Kržičnik Mirko, Veliki Videm 29, Velika Loka

2. volilna enota
1. Jarc Marta, Stranje pri Dobrniču 6, Dobrnič

3. volilna enota
1. Groznik Božidar, Valvazorjeva ulica 1, Trebnje
2. Marolt Anka, Štefan 25, Trebnje
3. Peruš Stanko, Cankarjeva 31, Trebnje

Drage volivke in spoštovani volivci, izkažite nam zaupanje 
tudi tokrat, saj smo ljudje dejanj, ne le obljub! Hvala vam!

Skupaj v lepšo prihodnost!

Tudi letos so člani Mladinskega društva Ponikve prvo soboto v septembru 
organizirali golažijado, letošnja pa je bila druga po vrsti. Udeležilo se je je 
15 ekip, polovico več kot lani.

Okoli 14.30 ure so tekmovalci začeli s kuhanjem golaža, okoli 18.30 ure pa so 
ga odstavili in žiriji v okupšanje ponudili vzorce. Žirija, v sestavi Darinka in Zdrav
ko Rakar (Gostilna Rakar, Ponikve) ter Teja in Jani (Gostilna išče šefa) so odločili,

da je najboljši golaž skuhala ekipa Vrtko Slak, ki je s tem dokazala, da niso le 
strokovnjaki za urejanje oko
lice, vrtov, obrezovanje drevja 
(itd), temveč tudi za kuhanje. Ob ekipi Vrtko Slak so tekmovale 

še ekipše Fe feroni, Desice, Združena 
levica, Malo mešano, Pad cejsta, Lju
bimci vaših žena, Campagnola Ponikve, 

■Šentrupert, Čebelarji, Kolesarsko društvo 
[Ponikve, Sotlčani, Vampki smo in Fantje 

I kršenduš.

Med kuhanjem golaža, 
pa tudi potem, so za zabavo 
skrbeli fantje iz Mladinskega 
društva Ponikve, na izredno 
lepi lokaciji nad Ponikvami 
(pa predvidevamo, da jih je po 
naši lepi deželici še veliko, le iz
te plati jih je potrebno pogledati in najti) pa seveda ni manjkala tudi frajtonarica,

čigar dur-i so že krepko 
začeli »radirati« naslednji 
dan.

Še ena pohvala mladim, 
ki znova dokazujejo, da 
njihov čas prihaja. In kaj 
je potrebno da dogodek 
uspe? Ne veliko. Obilo do
bre volje, pozitivne energi
je in zavedanje, da se vse 

da, če ljudje stopimo 
skupaj. Na Ponikvah jim 
to odlično uspeva. (TK)

TEŽAVE?
Popravila vseh vrst 
traktorjev In ostale 
kmetijske mehanizaciji 
na terenu *

Dsm: 041/671 - 309 
Aventur d.0.0.

‘predvsem na območju e. Trebnji
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TRGOVINA Z AVTODELI

NAJBOLJŠA PONUDBA PNEVMATIK NA ENEM MESTU v Sloveniji

pnevmatike platišča akumulatorje motoma olja avto klime zavore filtre
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BARTOG Trebnje, Obrtniška ulica 18, 8210 Trebnje
t: 07 346 24 31 | f: 07 346 24 34 | dusan.sadar@bartog.si | www.bartog.si
Naše avtotrgovine so odprte vsak delavnik od 8. do 18. ure in ob sobotah od 8. do 12. ure.

ORIGINALNI IN ORIGINALOM ENAKOVREDNI AVTODELI - PNEVMATIKE - PLATIŠČA 
V Sloveniji: 48x AVTOSERVIS in 19x TRGOVINA Z AVTODELI, več informacij lahko 
najdete na www.bartog.si


